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onderwerp 
Beantwoording schriftelijke vragen begroting 2022 en najaarsnota 2021 

 
Geachte raadsleden, 
 
Hierbij ontvangt u de beantwoording van de schriftelijk gestelde vragen welke 
betrekking hebben op de begroting 2022 en najaarsnota 2021. 
 
Dit document bestaat uit drie delen. In deel 1 staan de antwoorden op vragen over 
de programmabegroting. Deel 2 bevat de beantwoording inzake de najaarsnota, 
inclusief een erratum. In deel 3 volgt een vraag over de belastingverordeningen.  
 
De vragen van de afzonderlijke fracties zijn aangehaald en vervolgens beantwoord, 
waarbij de vragen doorlopend zijn genummerd. 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Beverwijk, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
 
 
 
 
drs. E.R. Loenen drs. M.E. Smit 
 
 
Bijlage(n): geen 
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Deel 1 – vragen & antwoorden inzake programmabegroting 2022-2025 
 

PvdA 

 
VRAAG 1      
Tijdens de behandeling van de financiële stukken in het voorjaar ging de gemeente 
Beverwijk nog uit van een herverdeling van het gemeentefonds, waarin wij een 
voordeelgemeente zouden worden, met ongeveer €36 per inwoner. Nu blijkt bij de 
presentatie van de financiële najaarsstukken dat Beverwijk juist een nadeel 
gemeente wordt, met negatief €61 per inwoner. Dit is een opmerkelijke en voor ons 
zeer onaangename wijziging. Zie p. 19 van de najaarsnota. Wij hebben dan ook de 
volgende vragen: 
 
Wanneer is deze opmerkelijke wijziging in de voorgestelde herverdeling van het 
gemeentefonds naar voren gekomen? 

 
ANTWOORD 
Op 9 juli jl. heeft de minister van BZK een aangepast voorstel voor een nieuwe 
verdeling van het gemeentefonds naar de Tweede kamer gezonden. Uit dit voorstel 
bleek dan onze gemeente geen voordeel- maar nadeelgemeente te zijn geworden. 
De uitkeringsnorm per inwoner muteerde van € 36 euro positief naar € 9 negatief per 
inwoner. Dit voorstel was gebaseerd op realisatiecijfers 2017.  
Op 12 augustus 2021 hebben de fondsbeheerders de Raad voor het Openbaar 
Bestuur (ROB) en de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) geïnformeerd 
over de uitkomsten van de actualisatie van het voorstel voor de nieuwe verdeling 
van de middelen in het gemeentefonds van 2017 naar 2019. Het resultaat daarvan 
bleek een verdere verslechtering van onze positie als nadeelgemeente. De 
uitkeringsnorm muteerde naar €61 negatief per inwoner.   
 
 
VRAAG 2      
Wanneer heeft het college hier kennis van genomen? 
 
ANTWOORD 
Het college heeft bij de inhoudelijke behandeling van de begroting kennis genomen 
van de voorlopige uitkomsten van de herijking gemeentefonds, gelijktijdig met de 
uitkomsten van de september circulaire. Specifiek was dit op 29 september. 
 
 
VRAAG 3      
Waarom heeft het college niet meteen de gemeenteraad hierover geïnformeerd? 
 
ANTWOORD 
Op dat moment werd druk gewerkt aan het opstellen van de begroting 2022 met 
daarin de verwerking van de effecten van de herverdeling gemeentefonds.   
 
 
VRAAG 4     
Wat zijn de factoren, die gewijzigd zijn?   
 
ANTWOORD 
Het is niet eenduidig te zeggen door welke factoren de verschillen zijn ontstaan. Dit 
is tegelijk ook een van de bezwaren die de Raad voor het Openbaar Bestuur (ROB) 
in zijn advies dd. 19 oktober jl. aan de Minister van BZK kenbaar heeft gemaakt.  
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De ROB stelt letterlijk dat: “Het ontbreekt echter aan een degelijk onderbouwd 
inhoudelijk verhaal dat verklaart waarom bepaalde gemeenten volgens de modellen 
lagere of hogere kosten hebben en zodoende een lagere of hogere uitkering moeten 
krijgen. Er is dus geen inhoudelijke basis waarop de uitkomsten vervolgens 
beoordeeld kunnen worden”.  
 
 
VRAAG 5    
Hebben onze buurgemeentes hier ook last van? 
 
ANTWOORD 
Ja. Als voorbeeld kunnen Uitgeest, Castricum en Velsen worden genoemd.  
 
 
VRAAG 6     
Gaat het college nog in overleg met andere gemeentes, VNG en het Rijk over de 
enorme wijziging in deze nu voorgestelde herverdeling van ruim €1,4 miljoen positief 
naar uiteindelijk ruim €2,4 miljoen negatief, een verschil dus per jaar van ruim €3,8 
miljoen. 
 
ANTWOORD 
Het college stuurt een brief naar het ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties waarin wij aangeven als gemeente Beverwijk onaangenaam 
verrast te zijn over de uitkomsten van het nieuwe herverdelingsvoorstel. Zodra deze 
brief is verzonden, ontvangt u daarvan een afschrift.  
 
 
VRAAG 7    
Begroting p.9: Hier wordt gesteld: Afhankelijke van de besluitvorming door de 
gemeenteraad worden vervolgstappen gezet in het project voor een gezamenlijk 
nieuw zwembad. De gemeenteraad wacht echter nog steeds op een vervolgstap van 
het college.  
Wanneer kunnen we nieuwe informatie over de voortgang van verwachten? 
 
ANTWOORD 
Het college heeft de motie zwembad van 7 juli ter hand genomen en is met de 
gemeente Heemskerk in gesprek over een gezamenlijk nieuw zwembad. 
Tegelijkertijd wordt de financiering onderzocht. We verwachten eind dit jaar of begin 
volgend jaar een reactie op de motie te kunnen geven. 
 
 
VRAAG 8     
Begroting p.74: Er wordt gesproken over het invoeren van een prijsprikkel om het 
scheiden van afval te belonen door een lagere afvalstoffenheffing. Dat is wat de 
PvdA betreft nog geen voldongen feit, maar er staat hier dat in 2023 al 
restafvalcontainers vervangen gaan worden door gechipte minicontainers. Waarom 
is dat? 
 
ANTWOORD 
Het chippen van de restafvalcontainers is een maatregel in het nieuwe 
grondstoffenplan 2022-2026. Dit plan wordt in december 2021 besproken met de 
raad. Het plan is opgedeeld in meerdere fasen die elk apart aan de raad worden 
voorgelegd om te besluiten. Dat geldt ook voor het chippen van de 
restafvalcontainers. De besluitvorming hierover is gepland voor eind 2022/begin 
2023. Door de restafvalcontainers te chippen wordt het mogelijk om de “prijsprikkel” 
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in te voeren. Hoe deze “prijsprikkel” eruit gaat zien is nu nog niet bekend. Een besluit 
hierover is gepland voor het 1e halfjaar van 2024. 
 
 
VRAAG 9    
Het college stelt op p. 5 dat de spaardoelstelling wat het college betreft kan 
vervallen. Het was volgens ons chique geweest om de wens van de gemeenteraad 
gewoon te verwerken in de begroting. Klopt het dat het college de spaardoelstelling 
laat vervallen om zo de begroting vrijwel sluitend te krijgen? Dat staat namelijk in uw 
bestuurlijke hoofdlijnen. 
 
ANTWOORD 
Voor een aantal nieuwe taken zijn vanaf 2022 middelen begroot, tevens wordt het 
sparen voor specifieke opgaven inzake onderwijs en wegen gecontinueerd. 
Bovendien is de algemene reserve na de laatste storting van het jaarresultaat over 
2020 verstevigd. Om deze redenen stelt het college voor om de spaardoelstelling 
van jaarlijks €450 dzd los te laten. 
 

VRAAG 10    
Begroting p. 47: Bullet 9: U stelt hier dat er wel budget beschikbaar komt voor 
noodzakelijke renovatie van het cultureel centrum. 
Hoeveel bedraagt dit budget en is dit al meegenomen in de begroting voor 2022? 
 
ANTWOORD 
Er is een budget van € 2 mln. gereserveerd. De desbetreffende kapitaallasten zijn 
opgenomen in de Meerjarenbegroting. 
 
 

GroenLinks 

 
VRAAG 11    
Bestuur en ondersteuning (0).  
Bij taakveld 0.5 staat het saldo van de financieringsfunctie (€ 1.586.300). Dit is een 
inmiddels bekende vraag: Kan het college -op hoofdlijnen- een specificatie geven 
van dit saldo? 
 
ANTWOORD 
Dit betreft het saldo van de betaalde rente aan de geldleningen en de interne 
doorbelaste rente aan de producten. Vermeerderd met de ontvangen rente op de 
uitgezette leningen. 
  
 
VRAAG 12    
Sport, cultuur en recreatie (5)  
Bij het vaststellen van de jaarstukken 2020 is een motie aangenomen over een 
nieuw zwembad. De vraag is wat de stand van zaken is, bijvoorbeeld waar het gaat 
om het overleg met de gemeente Heemskerk om te komen tot een passende 
eigendomsverdeling en het mogelijke raadsvoorstel? 
 
ANTWOORD 
Het college heeft de motie zwembad van 7 juli 2021 ter hand genomen en is met de 
gemeente Heemskerk in gesprek over een gezamenlijk nieuw zwembad. 
Tegelijkertijd wordt de financiering onderzocht. We verwachten eind dit jaar of begin 
volgend jaar een reactie op de motie te kunnen geven. 
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VRAAG 13    
Sociaal domein (6)  
Beleidsindicatoren: Het valt op dat de getallen “personen met een bijstandsuitkering” 
een ordegrootte anders zijn dan bij de begroting 2021. Bij de omschrijving staat nu: 
aantal personen met een uitkering per 10.000 inwoners. Dat zou suggereren dat het 
totaal om ca. 1600 personen zou gaan. 
Het aantal personen met een bijstandsuitkering in Beverwijk ligt in de buurt van de 
1100. Of de getallen kloppen niet of de definitie moet worden aangepast.   
Bij “cliënten met een maatwerkarrangement Wmo” zien de getallen er ook 
ongeloofwaardig c.q. inconsistent uit. Idem geldt voor “lopende re-
integratievoorzieningen”. 
 
De vraag is of er meer aandacht besteed kan worden aan dit soort basale 
onderdelen van de programmabegroting? 
 
ANTWOORD 
Uitgegaan wordt van de gegevens van Waar staat je gemeente. Er wordt uitgegaan 
van 18 tot 65-jarigen. In Beverwijk zijn dat ongeveer 26.000 inwoners. Je komt dan 
uit op ongeveer 1170 personen met een bijstanduitkering. Dat is inclusief partners. 
 
 
VRAAG 14     
Sociaal domein (6) / 6.1 Samenkracht en burgerparticipatie 
Het klinkt sympathiek “outcome gerichte subsidies”. De vraag is hoe realistisch een 
dergelijke doelstelling kan zijn. Is het gevolg van “outcome gerichte 
subsidieaanvragen” dat er onnodig veel tijd en energie gestoken gaat worden aan 
het creëren van papieren werkelijkheden. In de praktijk kun je daar moeilijk mee uit 
de voeten. 
 
De vraag is of het niet verstandiger zou zijn om bij activiteiten op het gebied van 
welzijn, waarbij de effecten altijd lastig aantoonbaar zijn, te kiezen voor een 
inspannings-verplichting? De subsidieaanvraag wordt simpeler, en een goede 
controle op de geleverde prestaties ook. 
 
ANTWOORD 
De wens om outcome gericht te subsidiëren is met name afkomstig van de 
welzijnsorganisatie zelf. Bij outcomegericht werken ligt de focus niet op het 
beoordelen van de prestaties aan de hand van prestatie-indicatoren, maar staat het 
flexibel inzetten van activiteiten om de beoogde (beleids)doelstellingen te behalen, 
centraal.  
De welzijnsactiviteiten zijn gericht op de versterking van 3 pijlers: Participatie, Jeugd 
en Wijkgericht werken. De welzijnsorganisatie stelt jaarlijks in overleg met de 
gemeente een activiteitenplan op, maar bepaalt verder zelf hoe deze activiteiten 
worden ingericht. De inhoudelijke verantwoording vindt plaats door middel van een 
beschrijvende rapportage.  
 

VRAAG 15      
Sociaal domein (6) / 6.5 Arbeidsparticipatie 
Het Regionaal Werkbedrijf Zuid-Kennemerland en IJmond was een 
centrumgemeente constructie. In de Programmabegroting staat dat het een publiek-
privaat-orgaan is. 
De vraag is of die betiteling als publiek-privaat-orgaan correct is? 
 
N.b.: de verstrekte informatie bij dit onderdeel is onbegrijpelijk. Wat moet/kan de 
gemeenteraad met een zin als ” Concreet wordt er invulling en uitvoering gegeven 



 

UIT-21-73192 / Z-21-78536 Pagina 6 

aan de regionale doe-agenda, het afwegingskader en de financiering van het 
werkkapitaal”. 
 
ANTWOORD 
Het regionaal werkbedrijf Zuid Kennemerland en IJmond is een coördinerend 
overleg tussen werkgevers, werknemers, partijen uit het onderwijsveld, UWV en 
gemeenten. Daarmee is het een publiek-privaat orgaan. Gemeente Haarlem is 
vanuit haar coordinerende rol verantwoordelijk voor het organiseren van de 
samenwerking in de arbeidsmarkt regio. Om concreet invulling te geven aan de 
samenwerking is de doe-agenda opgesteld waarin aan verschillende projecten wordt 
samengewerkt langs de pijlers van Werk naar werk; Uitkering naar werk; Opleiding 
naar werk en Stimuleren van werkgelegenheid. Zie ook de raadsinformatiebrief UIT-
21-71932.  
 
 
VRAAG 16    
Sociaal domein (6) / 6.5 Arbeidsparticipatie 
Blijkbaar is besloten om de samenwerking In kader van de regionale aanpak 
arbeidsmarkt onder te brengen in het Regionaal Werkbedrijf Zuid-Kennemerland en 
IJmond. Het convenant (INT-21-60674) is vaag over de besluitvorming.   
Van wat voor soort juridische organisatievorm is er nu sprake bij het Regionaal 
Werkbedrijf Zuid-Kennemerland en IJmond? Op welke manier wordt er financiële en 
beleidsmatige verantwoording afgelegd? Wie controleert de financiële 
rechtmatigheid? 
 
ANTWOORD 
Het convenant is een samenwerkingsovereenkomst. Samenwerking is een wettelijk 
vastgelegde taak in de Suwi wetgeving. Het RWB kan geen besluiten nemen 
namens de aangesloten organisaties. Afzonderlijke Gemeentelijke besluitvorming 
gaat altijd vooraf aan besluiten in het RWB.  
Uitgangspunt bij de doe-agenda (zie antwoord vraag 15) is dat per onderdeel wordt 
gezocht naar passende financiering. Dit kan een combinatie opleveren van publieke 
en private middelen. Uitgangspunt is om regionale ambities te financieren uit 
regionale middelen en lokale ambities vanuit lokale middelen. De ingezette middelen 
moeten financieel en beleidsmatig verantwoord worden bij de verstrekker.   
 
 
VRAAG 17     
Volksgezondheid en Milieu (7)  
De baten bij 7.3 Afval bedragen € 6.141.300. In de paragraaf Lokale heffingen staat 
de begrootte opbrengst van de afvalstoffenheffing  € 5.506.700 
De vraag is hoe het kan dat de begrootte baten bij het taakveld hoger uitvallen dan 
de begrootte baten bij de afvalstoffenheffing (zonder dat er sprake is van mutaties bij 
de reserve ondergrondse afvalinzameling)? 
 
ANTWOORD 
De baten bij taakveld 7.3 Afval is een optelling van: 
-de begrote opbrengsten afvalstoffenheffing zoals ook opgenomen in de paraaf 
Lokale heffingen (Daarin zijn onderstaande geraamde inkomsten op grond van BBV 
regfels niet opgenomen).  
-inkomensten vanuit het afvalfonds als vergoeding voor de inzameling van Plastic, 
Blik en Drankenkartons (PBD), Papier, Oud karton en Glas en voor de 
verwerkingksoten van PBD vanuit de nascheiding van PBD.    
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VRAAG 18     
Paragraaf Financiering  
 
In 2021 is er gesproken over een mogelijke investering in een nieuw zwembad. Het 
ging o.a. ook over het verschil tussen totaalfinanciering en projectfinanciering. 
 
De vraag is of het resultaat (van de jaarrekening) verandert afhankelijk van het feit of 
er voor totaalfinanciering of voor projectfinanciering wordt gekozen? 
 
ANTWOORD 
De keuze voor totaalfinanciering of projectfinanciering is aan de raad. Richting een 
bank is dat in beginsel niet relevant. De bank verstrekt een lening en vraagt daarvoor 
rente. Het rentepercentage dat de bank in rekening brengt wijzigt niet bij een keuze 
voor project- of totaalfinanciering. Deze rente is een extra last voor de gemeente.  
 
Bij zowel totaalfinanciering als projectfinanciering geldt dat het jaarrekeningresultaat 
in de basis verslechterd met deze extra rentelast. Echter, het interne rentetarief (nu 
5%) zal dalen als een extra lening tegen een relatief laag rentepercentage wordt 
afgesloten. Immers, het interne rentepercentage is gebaseerd op een gemiddelde 
rente van alle leningen. Het interne rentepercentage van 5% wordt ook gebruikt voor 
externe doorbelastingen van rente. Een lagere intern rentepercentage (als gevolg 
van totaalfinanciering) kan daarmee effect hebben voor het jaarrekeningresultaat.          
 
 
VRAAG 19     
Paragraaf Financiering 
Neem het volgende voorbeeld: 
- Gemeente A wil een nieuw zwembad bouwen en moet daarvoor € 10 mln. lenen te-
gen 2 % rente. Gemeente A kiest voor projectfinanciering 
- Gemeente B wil een nieuw zwembad bouwen en moet daarvoor € 10 mln. lenen te-
gen 2 % rente. Gemeente B kiest voor totaalfinanciering. Na het aangaan van de le-
ning wordt de rekenrente geactualiseerd. 
- Voor rest is alles hetzelfde bij de beide gemeenten. 
 
Welk antwoord is waar? 
1. Het resultaat van gemeente A is hoger dan gemeente B 
2. Het resultaat van gemeente B is hoger dan gemeente A 
3. Het maakt niet uit (het resultaat is hetzelfde) 
4. Geen van bovenstaande antwoorden is waar (graag toelichten) 
 
ANTWOORD 
Deze vraag heeft niet direct betrekking op de onderliggende stukken. Zie ook het 
antwoord op vraag 18. Daarnaast kunnen wij aangeven dat gemeente Beverwijk 
volgens het treasurystatuut werkt met totaalfinanciering en deze bedraagt op dit 
moment 5%.  
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VRIJ! 

 
VRAAG 20    
Op pagina 9 lezen we het risico met betrekking tot ICT. Is dit risicobedrag 
gekwantificeerd? 
 
ANTWOORD 
Nee, het bedrag is niet gekwantificeerd. Beheersmaatregelen zijn erop gericht om de 
continuiteit van de bedrijfsvoering te garanderen en risico’s te minimaliseren. 
 
 
VRAAG 21    
Pagina 13; Kunt u een gedetailleerd overzicht geven van wat er binnen de stelposten 
geen indexatie GR’en, herijking subsidies en ombuiging begroting behaald is? 
 
ANTWOORD 

In het jaar 2021 is op herijking subsidies nog niets gerealiseerd. Bij indexatie 
GR is vooralsnog ca. €36 dzd gerealiseerd. Bij de post taakstelling in 
portefeuille PH’s is ca. € 133 dzd gerealiseerd. Zie ook de toelichting bij 
nummers 5 en 6 op pagina 130. 
  
 
VRAAG 22    
Na 2022 wordt de aanjaagregeling afgeschaft. Indien er nog geen alternatief is tegen 
die tijd vinden we dat uiterst ongewenst. Komt het college voor die tijd met een 
alternatief dan wel voortzetting of is dit aan de raad? 
 
ANTWOORD 
Het college werkt aan een voorstel voor een Ondernemersfonds nieuwe stijl. Hierbij 
wordt gericht op een doorontwikkeling/aanpassing van de huidige Aanjaagregeling. 
De opzet en invulling van een gewijzigd Ondernemersfonds vindt plaats in nauwe 
afstemming met een brede vertegenwoordiging vanuit het Beverwijkse bedrijfsleven. 
De planning is om het voorstel in het voorjaar 2022 aan de raad voor te leggen.   
 
 
VRAAG 23     
Op pagina 14 lezen we dat de bestemmingsreserve stadhuis na 2023 leeg is. Wat 
gaan we daarna doen? 
 
ANTWOORD 
De kapitaallasten van het stadhuis werden de afgelopen jaren gedeeltelijk gedekt 
door een jaarlijkse onttrekking uit de reserve kapitaallasten stadhuis. In 2023 vindt 
de laatste onttrekking plaats en is de reserve leeg. De kapitaallasten zijn jaarlijks 
opgenomen in de begroting, echter hier staat geen dekking vanuit de reserve meer 
tegenover. De kapitaallasten worden dan gedekt vanuit de algemene middelen. 
 
 
VRAAG 24     
Pagina 19; Welke rol spelen horecaondernemers bij een KVU. Hoe worden zij 
betrokken? 
 
ANTWOORD 
Samenwerking tussen gemeente, politie en horeca is belangrijk voor een effectieve 
aanpak van wapens in het uitgaansleven, zowel binnen in de horeca, als op straat in 
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het uitgaansgebied. De KVU (Kwaliteitsmeter Veilig Uitgaan) is hét instrument voor 
de vormgeving van die samenwerking. De uitgangspunten: partijen samenbrengen, 
problemen in kaart brengen en samen oplossen. Bij de KVU draait alles om 
gezamenlijk afspraken maken en de naleving van de gemaakte afspraken 
controleren.  
 
De KVU bestaat uit een aantal standaard-stappen: 
1. Kick-off bijeenkomst met toelichting over de KVU en de aanpak van wapens 

in het uitgaansleven.  
2. Werkgroep formeren met vertegenwoordiging van gemeente(n), politie en 

horeca (zowel lokaal, als regiomanager KHN Kennemerland).  
3. 0-meting: wat speelt er in de (nacht)horeca in de regio, met welke 

veiligheidsproblemen hebben ondernemers en uitgaanspubliek te maken? 
Onderzoek door middel van enquêtes onder ondernemers, bevragen van 
uitgaanspubliek/jongeren, een dag- en nachtschouw, politiecijfers, etc. 

4. Plan van aanpak ontwikkelen op basis van resultaten 0-meting, incl. 
preventieve aanpak wapens en andere veiligheidsissues die uit de 0-meting 
naar voren komen; 

5. Convenant met maatregelenmatrix ontwikkelen en ondertekenen. 
 
Hierbij is de rol van de ondernemers cruciaal, zij zullen dan ook absoluut betrokken 
worden zoals boven omschreven. Zonder de ondernemers geen KVU. 
  
 
VRAAG 25    
Pagina 20; De wijkwinkel Oosterwijk blijft ook in 2022 nog in stand. Gezien de totale 
ravage bij het Europaplein en de slechte bereikbaarheid; is dit op deze locatie nog 
wel een toegevoegde waarde? 
 
ANTWOORD 
Door de verbouwing op het Europaplein is de wijkwinkel verhuisd naar de overzijde. 
De locatie is goed bereikbaar, aan deze kant van het Europaplein zijn geen 
bouwactiviteiten.  
Vanuit de inwoners van Oosterwijk is gevraagd om een laagdrempelige locatie waar 
ze terecht kunnen voor een luisterend oor. Een informatiepunt, spreekuurlocatie, een 
plek voor een korte vraag, een plek om te signaleren, te participeren en te 
verbinden. Juist nu er zoveel bewegingen plaatsvinden op het Europaplein is en blijft 
dit een welkome aanvulling. 

 
VRAAG 26      
Pagina 17; Waaruit bestaan de jaarlijkse kapitaallasten van de doorfietsroute? Zijn 
de kapitaallasten hoger dan bij reguliere fietspaden? 
 
ANTWOORD 
Kapitaallasten bestaan uit rente- en afschrijvingslasten over het voor de 
doorfietsroute aangevraagde krediet. Bij de doorfietsroute betreft het de 
investeringen van de aanleg van regionale westelijke doorfietsroute conform het 
vastgestelde uitvoeringsprogramma. Op pagina 25 van de programmabegroting 
staat een toelichting. 
Voor de doorfietsroute worden maatregelen genomen die voor “reguliere” fietspaden 
niet altijd hoeven te worden genomen. Dit kan een asfaltverharding i.p.v. 
tegelverharding zijn of een breder fietspad of bredere fietsstrook. Daar tegenover 
staat dat de provincie subsidie verstrekt (tot max. 80%) op de aanleg van de 
doorfietsroute. De kapitaallasten zijn daardoor niet persé hoger. Deze kunnen zelfs 
lager zijn.  
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VRAAG 27     
Pagina 31; Wat gaat u doen met de 150.000 euro die geraamd zijn in 2024 en 2025 
voor de Noorderkade? 
 
ANTWOORD 
Het gaat hier om indicatieve budgetten en planningen voor uit te voeren 
investeringen. Het is bekend dat delen van de Noorderkade op termijn aangepakt 
zullen moeten worden. Het college streeft er naar om de werkzaamheden qua 
uitvoering en planning aan te sluiten bij de ontwikkelingen binnen het programma 
Spoorzone. In dat kader kunnen planningen nog worden aangepast als ook de 
hoogte van de benodigde budgetten.  
 
 
VRAAG 28     
Pagina 32; Wat betekent het JTF concreet voor ondernemers? 
 
ANTWOORD 
De budgetten vanuit het Just Transition Fund (JTF) zullen worden toegekend aan 
innovatie-, infrastructuur-  en arbeidsmarktprojecten die door (MKB)-ondernemers, of 
hun vertegenwoordigers, moeten worden aangevraagd/ingediend. Dat betekent ook 
het bedrijfsleven direct de voordelen zal ervaren van de uitvoering van de door hun 
aangevraagde projecten. Denk daarbij bijv. aan het feitelijk kunnen realiseren van 
een verduurzamingsproces, de mogelijke ontwikkeling van een innovatief product of 
directe ondersteuning krijgen bij de zoektocht naar voldoende en goed opgeleid 
personeel. 
 
 
VRAAG 29     
Pagina 47; Hier wordt al gesproken over het project stadsimago en het 
platformmerk: Beverwijk, je stad in IJmond-Noord”. Moet de raad niet eerst nog 
instemmen met dit stadsimago? 
 
ANTWOORD 
De raad heeft akkoord gegeven op het proces rondom het stadsimago via de 
begroting. Het merk, de merkwaarden en de vormgeving zijn tot stand gekomen in 
samenwerking met vele stakeholders, die hier ook mede-eigenaar van worden. 
De resultaten van deze merkontwikkeling wordt in een sneak preview aan de raad 
gepresenteerd voordat dit aan de stad wordt gepresenteerd. Vervolgens wordt aan 
de raad gevraagd vast te stellen welke rol zij voor de gemeente zien voor het 
vervolg. Dit zou bijvoorbeeld een publiek-private samenwerking kunnen zijn. 
 
 
VRAAG 30     
Pagina 56; We zien hier bij cliënt en inwonersparticipatie alleen de rol van de 
participatieraad beschreven. Wat gaat de gemeente daaraan doen? 
 
ANTWOORD 
Bij de op blz. 56 beschreven onderwerpen trekken de Participatieraad Beverwijk en 
de gemeente samen op om participatie van betrokken inwoners op deze 
onderwerpen te organiseren. Samen met de Participatieraad bepalen we welke 
onderwerpen belangrijk zijn; om welke doelgroep(en) het gaat; en hoe we die 
doelgroep(en) het beste kunnen betrekken. Zowel de gemeente als de 
Participatieraad voeren hiervoor concreet acties uit. Onderling wordt afgestemd wie 
wat doet.  
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Los van deze gezamenlijke onderwerpen stellen we binnen het sociaal domein 
(beleids-) plannen zoveel mogelijk in samenspraak met de omgeving op. Dit is 
onderdeel van het reguliere werk.    
Ook worden met regelmaat bijvoorbeeld tevredenheids- of ervaringsonderzoeken 
uitgevoerd om daarmee de dienstverlening te verbeteren. Voor een deel ligt het 
uitvoeren van ervaringsonderzoek vast als wettelijke verplichting. Voor de wijze 
waarop dat gebeurt heeft de gemeente meer vrijheid gekregen. 
  
 
VRAAG 31      
We missen in de begroting de implementatie van de TRIP en de focus op 
burgerparticipatie. Waarom ontbreekt dit? 
 
ANTWOORD 
De begeleidingscommissie monitort momenteel de participatie van een aantal door 
hen gekozen projecten. Hoewel de implementatie van de begeleidingscommissie 
niet letterlijk wordt genoemd in de begroting is er binnen de gemeentelijke 
organisatie volop aandacht voor participatie.  
Zowel in het ruimtelijk als in het sociaal domein worden (beleids-)plannen en 
projecten altijd gemaakt in samenspraak met de omgeving. Deze werkwijze staat 
beschreven in de Communicatievisie Beverwijk.   
Ook worden met regelmaat bijvoorbeeld tevredenheidsonderzoeken of enquêtes 
uitgevoerd om daarmee de dienstverlening te monitoren en te verbeteren. De 
resultaten van de participatie worden beschreven in de besluitvormingsdocumenten 
over de betreffende projecten en plannen.  
 
 
VRAAG 32    
Pagina 65; Mogelijk kan de continuïteit van de jeugdzorg in gevaar komen door de 
financiële weerbaarheid van een aantal jeugdzorginstanties in de regio. Kunt u dit 
gedetailleerder toelichten? 
 
ANTWOORD 
Bekend is dat er in onze regio een paar jeugdzorginstellingen zijn die financieel krap 
zitten. Daarover is aangegeven dat de samenwerkende gemeenten, in overleg met 
de betreffende zorginstellingen, en waar nodig met de Jeugdautoriteit samenwerken 
om de financiële positie van de zorginstellingen te verbeteren. Dat heeft er in 
geresulteerd dat er inzicht is in de situatie, op basis waarvan de benodigde 
maatregelen zijn getroffen om het leveren van de jeugdzorg te waarborgen. Dat 
neemt niet weg dat er in dergelijke situaties altijd een risico is dat de financiële 
positie van een zorginstelling zo slecht wordt dat de levering van jeugdzorg, en 
daarmee de continuïteit van de jeugdzorg in gevaar komt. Daarmee hebben wij 
vooral in zijn algemeenheid een risico willen benoemen. Op dit moment is er echter 
geen concrete dreiging dat de continuïteit van de jeugdzorg in gevaar komt. 
 
 
VRAAG 33    
Op pagina 72 zien we een toename van het huishoudelijk restafval in 2021, ondanks 
allerlei maatregelen zoals de PBD bak. Hoe kan dit? 
 
ANTWOORD 
Op pagina 71 staat de volgende tabel: 
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Beleidsindi
catoren   

Werkelijk 
2019  

Werkelijk 
2020  

Begroting 
2021  

Begroting 
2022  

 
Omvang 
huishoudelijk 
restafval (33)  

 
285  

 
245  

 
270  

 
 

 
Het huishoudelijk restafval bestaat uit twee hoofdstromen namelijk fijn en grof 
huishoudelijk restaval.  
-De werkelijke omvang van 2020 van 245 kg restafval per inwoner is een optelling 
van 235 kg fijn restafval minus 31 kilo aan plastic dat er via de 
nascheidingsinstallatie nog uit is gehaald en 41 kg grof restafval.  
-De geraamde hoeveelheid restafval voor 2021 van 270 kg is een optelling van fijn 
huishoudelijk restafval dat begroot is op 227 kg per inwoner en grof huishoudelijk 
afval dat begroot is op 43 kg per inwoner. De hoeveelheid plastic dat er via de 
nascheidingsinstallatie nog wordt uitgehaald is daarbij buiten beschouwing gebleven. 
Uitgaande van de omvang van 31 kilo in 2020 wordt de bijgestelde geraamde 
omvang voor 2021 totaal 239 kg.  
-De geraamde hoeveelheid voor 2022 wordt 276 kg restafval per inwoner met een 
optelling van 237 kg fijn huishoudelijk restafval en 39 kg grof huishoudelijk afval. 
Gecorrigeerd met de nascheiding van plastic uit het restafval (basis 31 kg 2020) 
wordt de geraamde omvang voor 2022 totaal 245 kg.   
 
 
VRAAG 34     
Op pagina 74 lezen we allerlei extra maatregelen die ingevoerd gaan worden met 
betrekking tot afval. Wat zijn hiervan de kosten en wanneer wordt dit voorgelegd aan 
de raad? 
 
ANTWOORD 
Alle genoemde maatregelen komen terug in het grondstoffenplan 2022-2026 wat in 
december 2021 ter besluitvorming in de raad wordt besproken. Dit plan bestaat uit  
meerdere fasen zodat de raad steeds in delen, op basis van een detaillering van de 
maatregelen op het gebied van de effecten op de service, het milieu en de kosten, 
kan besluiten over nieuw in te voeren maatregelen.  
De maatregelen op korte termijn worden voorgesteld om in december 2021 te 
beslutien. De maatregelen op middellange termijn staan gepland om in de eind 
2022/begin 2023 door de raad te besluiten. Maatregelen op langere termijn staan 
gepland om te besluiten in 1e halfjaar van 2024.   
 
 
VRAAG 35     
Op pagina 80 lezen we dat we een gebiedsvisie gaan opstellen in samenwerking 
met de Bazaar voor het Bazaarterrein. Gaan we dat nog steeds doen nu de 
intentieovereenkomst van de baan is? 
 
ANTWOORD 
Nee, nu voorlopig de intentieovereenkomst tussen de Bazaar en de gemeente niet 
tot stand komt, gaan we geen gebiedsvisie voor dit deelgebied van de Spoorzone 
opstellen. De daardoor vrij te komen capaciteit zetten wij in op een ander 
deelgebied. 
    
 
  



 

UIT-21-73192 / Z-21-78536 Pagina 13 

VRAAG 36      
Het valt ons op dat bij bijna alle programma’s de lasten afnemen. Dit is een 
trendbreuk ten opzichte van de afgelopen jaren. Hoe kan dit?   

 
ANTWOORD 
Ten opzichte van de jaarrekening 2020 en de begroting 2021 liggen de lasten lager. 
De jaren erna blijven de totale lasten redelijk stabiel. In 2025 is een lichte stijging te 
zien. De jaren 2020 en 2021 kennen een aantal bijzondere lasten die corona 
gerelateerd zijn. Vooral de TOZO, de steunpakketten en inzet van het herstelfonds 
(2021) beïnvloeden deze jaren. Ook de grondexploitaties laten een wisselend beeld 
zien (zowel baten als lasten). Dergelijke projecten kennen geen ‘vast’ verloop.  
 
 
VRAAG 37      
Pagina 88; Kan de toelichting op de risicomatrix alsnog verstrekt worden? 
 
ANTWOORD 
De toelichting op risico’s in de risicomatrix zijn per taakveld en per programma 
beschreven en aldaar te vinden in de begroting.   
 
 
VRAAG 38       
Pagina 90; Hoe kan de netto schuldquote vanaf 2024 weer toenemen? 
 
ANTWOORD 
De netto schuldquote wordt berekend via een formule die bestaat uit diverse 
componenten die zich moeilijk laten voorspellen. Vanaf het jaar 2023 is inderdaad 
een lichte stijging waarneembaar, echter is dit met de kennis van nu voor de latere 
jaren een indicatief getal.  
 
 
VRAAG 39     
Pagina 97; Wat gaat de Gemeente Beverwijk aanpassen aan de Wijckermolen en 
waarom valt dit niet onder het provinciale project? 
 
ANTWOORD 
De busbaan achter het station langs, sluit aan op de Wijckermolen. Alle 
werkzaamheden die met de aansluiting te maken hebben (verleggen fietspad, 
aanbrengen VRI en belijningen op de weg) vallen binnen het provinciale project 
busbaan. Zelf willen wij de bestaande slinger in de Wijckermolen verwijderen. Deze 
werkzaamheden worden gecombineerd met de aansluiting van de busbaan van de 
provincie op de Wijckermolen. 
  
 
VRAAG 40     
Pagina 98; In 2022 wordt er een uitvoeringsplan opgesteld vanuit het RAUM voor de 
Buitenlanden. Komen er ook kosten bij het RAUM te liggen voor Rijk van Rorik? 
 
ANTWOORD 
Nee.  
Er worden door RNH / RAUM geen extra investeringen gedaan in de organisatie van 
Rorik. Dit gebeurt wel in extra recreatieve voorzieningen in bijv. het Aagtenpark of zo 
mogelijk in routes en waterstructuren in de Buitenlanden. 
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VRAAG 41      
Pagina 102; Waarom neemt het bedrag aan aflossingen vanaf 2023 fors af? 
 
ANTWOORD 
Eind 2022 is er een lening van de NWB afgelost. Zie ook blz. 104 bovenaan in de 
tabel leningportefeuille. 
 
 
VRAAG 42      
Pagina 109; Waarom wordt er niet in kaart gebracht welke kosten er gemoeid zijn 
met het toezicht en controle op of het huisvuil op de voorgeschreven manier wordt 
aangeboden, zodat het kan worden toegerekend aan de afvalstoffenheffing? 
 
ANTWOORD 
Op grond van jurisprudentie mag niet alles maar een deel van de totale 
handhavingskosten, voor de controle op het juist aanbieden van afval ter voorkoming 
van nevenvervuiling (zwerfvuil) aan de afvalstoffenheffing worden toegerekend.  
Naast het verkeerd en te vroeg aanbieden van afvalstoffen hebben de handhavers 
o.a. ook taken met betrekking tot verontreinigingen op de openbare weg, op het 
gemeentelijke rioolstelsel en op bodem en water (lichte zaken), illegale stortingen, 
informatie verstrekken en preventie (o.a. middels surveillance). Deze taken worden 
niet apart uitgevoerd van de afvaltaken maar lopen door elkaar heen. Het is echter 
van belang dat er een goede feitelijke onderbouwing verbonden aan de 
inzameling/controle van huishoudelijk afval is waarbij de werkelijke lasten apart 
moeten worden geregistreerd. Er moet immers ook verantwoord worden in de 
jaarrekening. Inzicht bij Handhaving wat wel en niet toegerekend mag worden is dus 
van belang. Omdat de aangehaalde taken door elkaar heen worden uitgevoerd is 
registratie en inzicht in de werkelijke lasten verbonden aan afvaltaken niet mogelijk 
en kunnen/mogen deze kosten ook niet worden toegerekend aan de 
afvalstoffenheffing.  
 
 
VRAAG 43      
Pagina 129; Wij ontvangen graag een toelichting op 0.8, verschuiving taakstelling 
indexatie GR en verwerken taakstelling in portefeuilles PH’s. 
 
ANTWOORD 
Zie pagina 130 nummer 6 voor de toelichting. 
  
 
VRAAG 44     
Pagina 129; Op 7.1. Tata is alleen een bedrag geraamd voor 2022. Waarom is dit 
niet structureel ingeboekt? 
 
ANTWOORD 
Vooralsnog is hiervoor (dossier Tata/gezondheid) een bedrag van 100.000,- 
gereserveerd in 2022.  
Wij zijn er echter van overtuigd dat dit een dossier is dat de komende jaren inzet en 
aandacht vereist vanuit de gemeente. 
Insteek is om in 2022 meer zicht te krijgen op de daadwerkelijke acties en 
activiteiten die hiervoor vanuit de gemeente benodigd zijn. Op basis van dat inzicht 
zal vervolgens een reservering worden opgenomen voor de jaren 2023 en verder. 
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VRAAG 45     
Pagina 135 wordt gesproken over de verkoop van Ankie’s Hoeve. U heeft het over 
het storten van 325.000 euro van de opbrengst in de bestemmingsreserve 
grondexploitaties. Wat bent u met het resterende bedrag van plan? Hoe gaat u dit 
inboeken etc.? 
 
ANTWOORD 
Ons financieel beleid schrijft voor dat de winst uit grondinkomsten ten goede komen 
aan de algemene reserve, tenzij de raad hier een afwijkend besluit over neemt. Pas 
nadat de verkoop van Ankie’s Hoeve zeker is doen wij u een concreet voorstel over 
aanwending van de resterende winst.   
 
 
VRAAG 46     
Pagina 136; Waaruit bestaan de lasten grondexploitaties in 2022?   
 
ANTWOORD 
De lasten van de grondexploitaties 2022 zijn gebaseerd op het MJP 2020. Als het 
MJP 2021 is vastgesteld, dan wordt via de voorjaarsnota 2022 de begroting 2022 
gewijzigd.  
 
 

CDA 

 
VRAAG 47      
Bestuur en Ondersteuning:  volgens de beleidsindicatoren (blz 8)  daalt de formatie 
van het gemeentelijk apparaat gestaag, van 6,8 naar 6,6 per 1000 inw.  
Is dat gepland ivm kosten, is er te weinig werk, is er een nadrukkelijke keuze om 
extra werk extern in te huren??  Graag een verklaring. 
 
ANTWOORD 
De formatie is de afgelopen jaren gelijk gebleven, alleen het aantal inwoners is 
gestegen in Beverwijk. Dit zorgt voor een daling in de tabel.   
 

VRAAG 48      
Veiligheid: Openbare orde en veiligheid (blz17)  Doel is om leefbaarheid en 
veiligheid in buurten te verbeteren. Is dat meetbaar? (wanneer is het leefbaar, 
wanneer is het veilig) 
 
ANTWOORD 
Ja, dit is meetbaar. We houden zicht op de leefbaarheid en veiligheid in de buurten 
op verschillende manieren. We monitoren zowel de objectieve als de subjectieve 
veiligheid en leefbaarheid. De objectieve veiligheid meten we door middel van de zg. 
Driehoeksmonitor van de politie. Deze geeft zicht op het feitelijke aantal meldingen 
en misdrijven in de stad. Voor de subjectieve veiligheid, ofwel de beleving van 
veiligheid, neemt Beverwijk deel aan de 2-jaarlijkse landelijke, Veiligheidsmonitor. 
Met deze gegevens kunnen we zien hoe het veiligheidsbeeld van Beverwijk zich 
verhoudt tot andere gemeenten en kunnen we trends zien. Ook houden we twee 
keer per jaar een flitspeiling voor informatie over het actuele veiligheidsbeeld in de 
stad. In de flitspeiling vragen we inwoners aan te geven welke onderwerpen vanuit 
handhaving en veiligheid moeten worden opgepakt.  
Bovenstaande cijfers staan weergegeven in de Veiligheidsindex Beverwijk 
(www.veiligheidsindexbeverwijk.nl).  
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VRAAG 49    
Veiligheid: blz. 17 actie Midi Center; De vergunningplicht voor bedrijven op het Midi 
Center, heeft dat tot een positief resultaat geleid? 
 
 
ANTWOORD 
Ja, dat is al in beperkte mate zichtbaar. De exploitatievergunningsplicht wordt 
gefaseerd ingevoerd. Op dit moment zijn er 10 bedrijven aangeschreven voor het 
aanvragen van een vergunning. Het is nog te vroeg om op basis hiervan volledige 
conclusies te trekken over het resultaat. Wél is al zichtbaar dat één van de 
aangeschreven bedrijven na ontvangst van de brief is verdwenen. Ook heeft de 
politie waargenomen dat er verhuizingen door bedrijven hebben plaatsgevonden die 
nog geen brief hebben ontvangen voor het aanvragen van een vergunning. 
 
 
VRAAG 50    
Veiligheid: blz 17. jeugd en veiligheid;  De aanpak van de complexe jeugd-
casuïstiek, heeft dat reeds tot positief resultaat geleid? 
 
ANTWOORD 
De doorontwikkeling van de aanpak van complexe jeugd-casuïstiek heeft zeker 
geleid tot een positief resultaat. Niet alleen zijn de relaties met onze jeugdpartners 
versterkt, maar hebben wij beter zicht op onze jeugd en zijn wij beter in staat 
adequaat te handelen om de overlast en problemen op straat te verhelpen en te 
voorkomen. Daarnaast zien wij ook op individueel niveau dat het aanstellen van een 
‘Netwerkregisseur Complex Jeugd’ zijn vruchten afwerpt. Niet alleen zijn er 
individuele successen zichtbaar, maar ervaren onze partners het ook als prettig om 
één aanspreekpunt te hebben.  
 
 
VRAAG 51     
Veiligheid: blz 17. zorg en veiligheid. U spreekt over ‘veel’ kwetsbare personen 
bevinden zich zowel in de zorg als de veiligheidsketen. Wat is veel? om welk aantal 
gaat het? En, komt die regionale samenwerking in dexe van de grond? 
 
ANTWOORD 
Bij de beantwoording van deze vraag gaan we uit van de casus die zijn opgepakt 
door de Adviseurs sociale veiligheid en crisissituaties van team VTH. Deze gaan 
over over ernstige (multi)problematiek en geëscaleerde situaties (volwassenen). 
Genoemde aantallen zijn niet de aantallen die bijvoorbeeld bekend zijn bij WMO, 
WIZ, Socius maatschapppelijk werk, GGZ en instellingen voor verslavingszorg. Er is 
wel sprake van overlap met voornoemde instellingen.  
 
- Een casus kan uit meerdere personen bestaan.  
- Een casus is uniek, maar een persoon/ groep kan meerdere casussen 
hebben. 
 
Casussen 2020: 
Algemeen:                                                              135 casussen (ca. 200 personen) 
Uiteenlopende casuïstiek, niet ondergebracht in  
onderstaande thema’s 
 
Daklozen in maatschappelijke opvang,                                 74 
aangemeld door Beverwijk 



 

UIT-21-73192 / Z-21-78536 Pagina 17 

 
Detentie/ nazorg ex-gedetineerden                                       44 
 
Voorgenomen ontruimingen                                                  29 
Waarvan tegengehouden (niet ontruimd)                              25 
 
Ontruimd:                                                                                 4  
 
Kanswoningen (2-jarige huurovereenkomst met verplicht     20 
Zorgcomponent) 
 
Totaal aantal casussen in 2020:      331 
 
Regionale samenwerking 
Samenwerkingspartners zijn o.a. 
- GGZ 
- Politie 
- Veilig thuis 
- Sociaal team 
- Maatschappelijk werk (MEE, Socius) 
- Intern: WMO, PW, handhaving, Schuldhulpverlening, burgerzaken. 
 
We werken goed met elkaar samen in verschillende gremia, zowel lokaal (netwerk 
Woonzorg) als regionaal (zorg- en veiligheidshuis, maatschappelijke opvang). De 
samenwerking vindt plaats op verschillende thema’s.  
Hierbij dienen wij rekening te houden met de AVG i.v.m. het uitwisselen van 
gegevens. Voor het netwerk woonzorg geldt een convenant gegevensdeling.  
 
  
VRAAG 52     
Veiligheid: blz 20. Oosterwijk. Waar moeten we aan denken bij ‘gerichte acties’ om 
de 320 flats schoner, veiliger en leefbaarder te maken.?? 
 
ANTWOORD 
Een aantal acties die al zijn geweest en/of nog zullen plaatsvinden: 
• Garageproject 320 flats. Voor tijdelijke opslag grofvuil. Spullen die 

herbruikbaar zijn gaan naar de kringloopwinkel; 
• Zoutmeesters (verantwoordelijk voor bij gladheid/sneeuw zout gestrooid 

wordt): in de 320 flats is per flat een zoutmeester aangesteld. 
• De bewonerscommissie 320 flats heeft samen met Pré Wonen en de 

buurtwerker SWB een verlichtingsplan opgesteld, dit wordt nog in 2021 
uitgevoerd; 

• Verbetering verlichting in de galerij/boxen en er is/wordt een nieuw 
bewakingscamerasysteem aangelegd; 

• In 2022 gaat de bewonerscommissie 320 flats samen met de buurtverbinder 
SWB meedenken met de herinrichting in de directe omgeving van de flats. De 
bewonerscommissie haalt bij de inwoners de ideeën op (spreekbuis). Ook 
mogen de inwoners input aanleveren over de verbetering van de 
verkeersveiligheid; 

• Pré Wonen heeft bij de 320 flats de hal afsluitbaar gemaakt en de 
brievenbussen naar buiten geplaatst.  

• Over het algemeen is de beleving van de bewonerscommissie dat doordat de 
inwoners van de 320 flats meer meegenomen worden, meer geïnformeerd, 
het prettiger wonen is en men zich veiliger voelt en het ook schoner lijkt 
(minder grofvuil op straat); 
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VRAAG 53    
Veiligheid: blz 21. Finan. info  Lasten 1.2 Openbare orde en Veiligheid: Er wordt 
twee ton extra begroot  voor openbare orde en veiligheid in 2022, is aan te geven 
waarom/waaraan?? 
 
ANTWOORD 
De lasten van taakveld 1.2 Openbare orde en veiligheid bestaan voor bijna 80% uit 
personele lasten en de stijging betreft ook met name personele lasten. Naast de 
geactualiseerde urenraming en reguliere  ontwikkeling/indexatie zijn in 2022 de 
salarislasten begroot op trede 11 in plaats van trede 10 (zoals in 2021 nog het geval 
is). Dit is conform het besluit van de voorjaarsnota 2021. Naast het effect van de 
personele lasten is er vanaf 2022 sprake van hogere kapitaallasten door aanschaf 
van vervoermiddelen voor handhaving en is budget begroot voor anti-
discriminatiebeleid.  
 
 
VRAAG 54     
Verkeer, vervoer en waterstaat:  blz. 24 Spoorzone. Er wordt verwezen naar een 
onderzoek ‘’naar de effecten van de spoorzone op de IJmond waarbij ook andere 
ontwikkelingen binnen de IJmond worden meegenomen.’’ Naar welke ontwikkelingen 
wordt hier verwezen? 
 
ANTWOORD 
Het gaat hier om mogelijke ontwikkelingen in buurgemeenten Heemskerk en Velsen, 
zoals de Velsense gebiedsvisie ‘Van Pont tot Park’ in IJmuiden en de Heemskerkse 
Spoorzone. Als deze ontwikkelingen doorgaan, dan zullen die - net als Spoorzone - 
ook effect hebben op de bestaande en benodigde infrastructuur in de IJmond.  
 
 
VRAAG 55   
Verkeer, vervoer en waterstaat: blz. 25 Afwaardering A22 Onderzoek. ‘’Er zal in 
overleg worden gegaan met het rijk om te onderzoeken of de A22 kan worden 
afgewaardeerd naar een weg met een 70- of 80 km/uur regime.’’ Wordt er in 2022 
voor het eerste keer in overleg getreden met het rijk over de afwaardering van de 
A22? Zo nee, hoeveel overleggen zijn er al geweest? 
 
ANTWOORD 
In april 2021 heeft er specifiek bestuurlijk overleg met Rijkswaterstaat 
plaatsgevonden over de uitkomsten van de verkenning Spoorzone. Daarna is er 
meerdere keren ambtelijk gesproken met RWS. RWS maakt ook deel uit van het 
ambtelijke- en bestuurlijk Provinciaal Verkeer en Vervoersberaad Zuid-
Kennemerland en IJmond, waar wij ook aan deelnemen. Tijdens deze overleggen 
wordt er gesproken over mobiliteit in de regio en hebben wij Spoorzone en de 
benodigde mobiliteitsmaatregelen, waaronder het verlagen van de snelheid op de 
A22, ook ingebracht. In totaal is er twee keer bestuurlijk en vier keer ambtelijk met 
RWS hierover gesproken. Hiernaast komt dit thema met regelmaat in verschillende 
gremia (waaronder NZKG) aan de orde. 
 
 
VRAAG 56     
Verkeer, vervoer en waterstaat: blz 25 Westelijke Doorfietsroute. Er wordt gesteld 
dat er voor drie projecten van de westelijke doorfietsroute nu subsidie is verstrekt 
door de provincie Noord-Holland. Hoeveel subsidie is er verstrekt door de provincie? 
Lopen er nog meer aanvragen voor subsidie? Zijn er tot nu toe subsidieaanvragen 
voor de realisatie van de westelijke doorfietsroute afgewezen? 
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ANTWOORD 
Er is subsidie toegekend voor de aanleg Fietsstraat Westerhoutweg (€ 223.862,00), 
Fietsstroken Warande (€ 43.111,00) en rotonde Warande-Zeestraat (€ 624.034,00). 
Er loopt momenteel een subsidieaanvraag voor de verbreding fietspaden Warande 
en Wijk aan Duinerweg van € 644.328,24. 
 
Dit zijn tot nu toe alle aanvragen voor subsidie Doorfietsroute. Er zijn geen 
aanvragen afgewezen.  
 
 
VRAAG 57    
Verkeer, vervoer en waterstaat: blz. 26 Investering Oude Wijken. Waarom worden 
de investeringen (vervanging/renovatie) aan het Westerhoutplein (2024) niet 
tegelijkertijd uitgevoerd met de aanleg van de rotonde in 2022? 
 
ANTWOORD 
Uiteraard zou het maken van één integraal ontwerp voordelen kunnen opleveren en 
de overlast voor gebruikers kunnen beperken. De rotonde op het kruispunt 
Warande-Zeestraat wordt echter al eerder aangelegd vanwege enerzijds de aanleg 
van de doorfietsroute en anderzijds het einde levensduur van de 
verkeersregelinstallatie.  
 
De genoemde investering voor het Westerhoutplein (voor 2024) betreft het plein 
tussen Warande en Vondellaan, waarbij met name de groeninrichting (inclusief 
monument, parkeerterrein Paviljoen en de gehele (groen)inrichting) wordt bedoeld.  
 
Voor deze aanpassing moeten de kaders nog uitgewerkt worden. Een nieuwe 
inrichting voor dit plein vergt een uitgebreide participatie. En ook loopt er nog een 
onderzoek om een waterverbinding te maken tussen Irislaan en Westerhoutweg. 
Deze waterverbinding kruist ook het Westerhoutplein. 
 
 
VRAAG 58     
Verkeer, vervoer en waterstaat: blz 27 Economische havens en waterwegen. In 
relatie tot het beheer van de haven wordt er geschreven over ‘’mogelijke 
bijbehorende investeringen’’ in 2022. Zijn deze mogelijke investeringen in beeld bij 
het college en zijn ze opgenomen in de begroting voor 2022? 
 
ANTWOORD 
De mogelijke investeringen hangen samen met aanvullende (grond)onderzoeken en 
inspecties die in de komende periode in de haven gaan plaatsvinden. Deze staan 
eind 2021/begin 2022 gepland. De resultaten van de studies kunnen aanleiding 
geven voor het doen van nieuwe investeringen. Als daarvan sprake mocht zijn, zal 
het college de raad daarvoor een voorstel indienen bij bijv. de Voorjaars- of 
Najaarsnota of bij de begrotingsbehandeling. Het college zal in dat geval ook de 
relatie leggen met de 150.000 euro die op dit moment geraamd zijn in 2024 en 2025 
voor investeringen aan de Noorderkade. 
  
 
VRAAG 59     
Verkeer, vervoer en waterstaat: blz 30 Financiële info. Waarom lopen de baten voor 
Verkeer en Vervoer vanaf 2022 sterk terug? 
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ANTWOORD 
In 2021 zijn de baten incidenteel hoger ten opzichte van de andere jaren. Dit betreft 
de specifieke uitkering Slimme en duurzame mobiliteit van € 619.000,00. Tegenover 
deze baten is hetzelfde bedrag aan lasten begroot. Zie item 2 bij de neutrale 
mutaties in de najaarsnota 2021. 
 
 
VRAAG 60     
Economie: blz 34. Economische ontwikkeling. Hoe wordt er invulling gegeven aan de 
Motie Tegoedbonnen die is aangenomen bij de vaststelling van het Herstelfonds? 
 
ANTWOORD 
In de brief aan de raad d.d. 27 juli 2021 (document nummer UIT-21-72406 / Z-21-
75996) staat op blz. 3 onder het kopje moties gemeenteraad, de uitleg over de 
invulling van de tegoedbonnen.  
Koninklijke Horeca Nederland (KHN) afd. Beverwijk heeft voor de tegoedbon 
verschillende scenario’s uitgewerkt. De variant voor een gerichte groep van 1000 
inwoners die hulp bij het huishouden ontvangen op grond van de WMO, is 
beoordeeld als meest passend bij de raadsmotie. De waarde van de tegoedbon is 25 
euro. 
 
 
VRAAG 61     
Economie: Blz. 35 Economische promotie. Waarom wordt het aantrekken van ‘’meer 
bewoners’’ geschaard onder economische promotie? 
 
ANTWOORD 
Net als het aantrekken van meer bedrijven en bezoekers draagt het aantrekken van 
meer inwoners positief bij aan de toekomstbestendigheid en leefbaarheid van de 
gemeente. De toeristisch-economische promotie - die de toeristische 
aantrekkelijkheid van Beverwijk en Wijk aan Zee als ook het bestaande 
(voorzieningen)aanbod van onze gemeente onder de aandacht brengt - kan helpen 
nieuwe inwoners naar Beverwijk te trekken.   
 

VRAAG 62      
Onderwijs: blz 39 -  worden bij vervangende nieuwbouw, (renovatie,)  verduurzaming 
en ventilatie in de zelfde mate aangepakt, of wordt er gekeken wat er  kan???? 
 
ANTWOORD 
Vanaf 2022 zijn we wettelijk verplicht om BENG (bijna energie neutraal gebouw) te 
bouwen. Zowel bij vervangende nieuwbouw als bij renovatie worden de genoemde 
maatregelen meegenomen. 
 
 
VRAAG 63       
Onderwijsbeleid bullit 3: blz 40 - We willen de jeugd graag opleiden omdat er veel 
vraag is naar technisch personeel, kunt u een concreet voorbeeld noemen wat we 
hier voor doen ???? 
 
ANTWOORD 
Een concreet voorbeeld is het project ‘Onderwijs en Arbeid van de Toekomst”. Dit 
project is voor leerlingen en studenten vanuit het VSO, praktijkonderwijs en MBO. 
Deze jongeren krijgen extra ondersteuning bestaande uit diagnostiek, heroriëntatie 
en het aanbieden van een gegarandeerde baan via IJmond Werkt!. Hiermee wordt 
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het gat tussen het onderwijs en de arbeidsmarkt verkleind en tegelijkertijd creëren 
we gelijke kansen voor de jongeren die nog aan het begin van hun loopbaan staan.   
 
VRAAG 64     
Sport, cultuur en recreatie: Op blz. 44 staat onder ambities bij Sport: Onderzoek 
gezamenlijk nieuw zwembad: afhankelijk van de besluitvorming door de 
gemeenteraad (en die van Heemskerk) worden vervolgstappen gezet.  
Zijn er binnen onze raad afspraken gemaakt over vervolgstappen? En hoe is het 
overleg met Heemskerk vorm gegeven? Kortom; hoe is dit vervolgtraject geborgd? 
 
ANTWOORD 
Het college heeft de motie zwembad van 7 juli 2021 ter hand genomen en is met de 
gemeente Heemskerk in gesprek over een gezamenlijk nieuw zwembad. 
Tegelijkertijd wordt de financiering onderzocht. We verwachten eind dit jaar of begin 
volgend jaar een reactie op de motie te kunnen geven. 
  
 
VRAAG 65    
Sport, cultuur en recreatie: Blz. 45 vastgesteld beleid, Leefstijlakkoord/sportakkoord 
staan er niet bij. Valt dit onder de uitvoeringsagenda sport? Deze uitvoeringsagenda 
loopt overigens maar tot 2021 ? Wat zijn de kernpunten uit de uitvoeringsagenda 
voor 2022-2024? En….. als de doelen niet bekend zijn, hoe weten we dan of de 
budgettering goed is voor 2022? 
 
ANTWOORD 
De uitvoering van de actiepunten uit het Sportakkoord vallen niet onder de 
uitvoeringsagenda Sport 2020-2021. Op het moment van vaststellen van het 
uitvoeringsprogramma (2019) was er namelijk nog geen Beverwijks Sportakkoord. In 
de praktijk sluiten de actiepunten wel aan op de actiepunten uit de 
uitvoeringsagenda sport.  
 
De uitvoeringsagenda sport vanaf 2022 moet nog worden opgesteld.  
 
 
VRAAG 66    
Sport, cultuur en recreatie:  Blz. 44 sportaccommodaties, Met de invoering van 
Recht van Opstal voor accommodaties van sportverenigingen zijn in 2021 en 2022 
financiën gemoeid. Waar kunnen we die terugvinden? 
 
ANTWOORD 
De invoering van het recht van opstal gaat plaatsvinden in 2022 i.p.v. in 2021. De 
daarbij behorende retributie is voor 2022 nihil. Pas vanaf 2023 gaan de verenigingen 
betalen voor het recht van opstal. 
  
 
VRAAG 67     
Sport, cultuur en recreatie: Blz. 51 risico’s. Is er over 2021 al SPUK subsidie 
ontvangen? 
 
ANTWOORD 
Ja, deze subsidie is –bij voorschot- ontvangen (hoogte: € 293 dzd) . De definitieve 
afrekening vindt plaats in 2022. 
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VRAAG 68     
Sport, cultuur en recreatie:  Blz. 47. Waarom staat Jeugdsportfonds genoemd onder 
cultuur? 
 
ANTWOORD 
Vanuit het minimabeleid wordt deelgenomen aan het Jeugdfonds Sport en Cultuur, 
waarmee sport- en cultuurparticipatie onder jeugd uit gezinnen met een 
minimuminkomen wordt gestimuleerd. 
 
 
VRAAG 69     
Sport, cultuur en recreatie: Blz. 47 te lezen in de 7e bullit, er wordt geen vervolg 
gegeven aan het haalbaarheidsonderzoek Theater. Wel is er budget beschikbaar 
voor renovatie. Wanneer is dat besloten en waar vinden we dit bedrag terug? 
 
ANTWOORD 
Dit is vastgesteld in de programmabegroting 2021 en de meerjarenraming 2021-
2024, punt 3.  
 
 
VRAAG 70     
Sport, cultuur en recreatie:  Blz. 49 herbestemming religieus erfgoed, Waar vinden 
we de decentralisatieuitkering van het Rijk ontvangen in 2021 terug? 
 
ANTWOORD 
De ontvangen decentralisatie uitkering zien we bij de baten terug in 2020 en niet 
2021. De decentralisatie uitkering is in 2020 ontvangen (via de meicirculaire) en de 
baten zijn in 2020 verantwoord op taakveld Algemene uitkering en overige 
uitkeringen gemeentefonds (0.7). Dit omdat een decentralisatie-uitkering geen 
specifieke uitkering betreft maar een onderdeel is van de algemene uitkering. Bij de 
verwerking van de meicirculaire is besloten om de middelen te bestemmen voor de 
kerkenvisie en in te zetten bij het taakveld Cultureel erfgoed (5.5) waar toen de 
lasten zijn begroot. Er is in 2020 opdracht verstrekt aan een stichting om de 
kerkenvisie voor ons op te stellen. Omdat door corona in 2020 alleen 
voorbereidende werkzaamheden zijn verricht, is bij de jaarrekening 2020 voorgesteld 
om de begrote lasten over te hevelen naar 2021. Op deze wijze is het budget 
verschoven naar 2021 zodat de werkzaamheden in 2021 uitgevoerd kunnen worden. 
In 2021 zijn de lasten ook weer begroot bij taakveld cultureel erfgoed.  Zie ook het 
antwoord op vraag 94 en 95. 
 
 
VRAAG 71    
Sport, cultuur en recreatie:  Blz. 50 media / lokale media-instelling Er wordt 
gesproken over bekostiging van media-instelling zoals Radio en TV. Waarom heeft  
Beverwijk nog geen beschikking over TV? 
 
ANTWOORD 
De voorbereidingen/werkzaamheden voor het realiseren van televisie-uitzendingen 
door de lokale media-instelling zijn in de tweede helft van 2021 gestart. 
 
 
VRAAG 72     
Sociaal Domein: Blz. 64 open einde regelingen, Onze Gemeente kent veel open 
einde regelingen: IJmond Werkt; Jeugdzorg; Bijstand; WMO-
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maatwerkvoorzieningen. Door onvoorziene groei en lastenstijgingen valt hier binnen 
de Gemeente toch geen betrouwbaar en bestendig beleid op te voeren? 
 
ANTWOORD 
Binnen het sociaal domein hebben we te maken met wettelijke taken met open einde 
regelingen. Voor deze taken ontvangt de gemeente geld via het Rijk. Het geld wordt 
uitgekeerd op basis van een objectieve verdeling en niet op basis van werkelijk 
gemaakte kosten. De ontwikkelingen binnen de verschillende regelingen worden 
intern gemonitord en waar mogelijk wordt bijgestuurd. De meerjarenbegroting wordt 
tweemaal per jaar geactualiseerd. Wanneer structurele risico’s zich voordoen 
kunnen deze dus tijdig in het perspectief worden verwerkt. Een eventueel knelpunt 
kan vervolgens op meerdere manieren worden opgelost. Algemene lijn is dat kosten 
worden opgevangen binnen het eigen taakveld en programma. 
 
 
VRAAG 73     
Sociaal Domein: Blz. 67 Financiële informatie, Bij wijkteams 6.2 wordt bij baten € 
2326.7 opgevoerd. In de begroting 2022-2024 komt dit bedrag niet meer terug? En 
wordt er minder dan de helft begroot in vergelijking met de rekening van 2020. Waar 
zit dit verschil in?  Sociale Teams / Wijkteams / Sociale Wijkteams? Graag 
eenduidige benaming. 
 
ANTWOORD 
In 2020 werd de subsidie aan het Centrum voor jeugd en Gezin (CJG) voor de 
Ijmond-gemeenten betaald door Beverwijk. Dit totaalbedrag is verwerkt in de lasten. 
De bijdragen van Heemskerk en Velsen voor het CJG, werden verwerkt in de baten. 
Dit is conform BBV. Vanaf het jaar 2021 betaalt elke gemeente zelf aan het CJG. Dit 
is aangepast en toegelicht in de programmabegroting 2021. 
 
 
VRAAG 74     
Sociaal Domein: Blz. 68 Samenkracht en burgerparticipatie, Voor de nieuwe wet 
Inburgering wordt 300.000 euro begroot. Is dit budget door het Rijk gefinancierd of 
komt dit uit eigen middelen? 
 
ANTWOORD 
De 300.000 betreft een verschuiving van het ene naar het andere taakveld zoals 
voorgeschreven wordt in de BBV voorwaarden. Dit zijn van oorsprong middelen door 
het Rijk gefinancierd. Vanaf volgend jaar komen er ook middelen vanuit het Rijk 
beschikbaar voor de uitvoering van de inburgeringstrajecten (zogenaamde Spuk 
middelen). Ten tijde van het opmaken van de begroting was dit bedrag nog niet 
bekend en zal daarom via de voorjaarsnota in de begroting worden verwerkt. 
 
 
VRAAG 75    
Sociaal Domein: Blz. 69 maatwerkdienstverlening en geëscaleerde zorg 18+ en 18- 
Er komt van het Rijk 3.7 miljoen om tekorten in de jeugdzorg te dekken. (Elders staat 
foutief vermeld dat het Rijk 1.3 miljoen landelijk beschikbaar stelt. Dit moet zijn 1.3 
MILJARD landelijk!) 
Is dit bedrag een eenmalige bijdrage of is de verwachting dat er in 2023/2025 nog 
meer wordt aangevuld door het Rijk? 
 
ANTWOORD 
De verwachting is dat er structureel extra middelen naar de gemeenten komen ter 

compensatie van de kosten in de Jeugdzorg. In de meerjarenbegroting is hier 
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rekening mee gehouden. In de najaarsnota 2021 in de toelichting op de 

septembercirculaire 2021 (pag 18-19, onderdeel 7. Compensatiemiddelen 

Jeugdzorg) is hier het volgende over opgenomen:  

Het Rijk, de VNG en het Interprovinciaal Overleg (IPO) hebben afgesproken dat de 

gemeenten voor de jaren 2023 tot en met 2025 de bedragen als stelpost mogen 

opnemen in de begroting. Vanuit behoedzaamheid en in het licht van de afspraken 

dat gemeenten ook zelf kostenbesparende maatregelen kunnen nemen, geldt 

hiervoor een maximum van 75% van het deel dat gemeenten op basis van de 

verdeling zouden krijgen. 

 
VRAAG 76      
Sociaal Domein: Blz. 129 meerjarenraming, 11a: is de begroting IJ W realistisch voor 
komende jaren? 11b: waarom wordt er in 2025 ineens weer een relatief hoog bedrag 
(€ 251,5 ) aan de reserve decentralisaties onttrokken? 
 
ANTWOORD 
Dit komt door de manier waarop de begrotingscyclus is ingericht. Het laatste jaar, in 
dit geval 2025, was bij de meerjarenraming 2021-2024 nog niet gevuld, en deze is 
nu overgenomen uit het voorlaatste jaar (2024). Hierdoor stond er voor het jaar 2025 
een onttrekking uit de bestemmingsreserve Decentralisaties Breed van € 251,5 dzd 
(de onttrekking die voor 2024 geraamd was, zie: Begroting 2021 – Programma 6 
Sociaal Domein – Financiële informatie - Reserves – Taakveld Begeleide participatie 
6.4 ). De bestemmingsreserve Decentralisaties Breed heeft een looptijd t/m 31-12-
2024, en daardoor kan er geen onttrekking geraamd worden in 2025. Dit is middels 
deze correctie van € 251,5 dzd gecorrigeerd.  (N.B. een negatief getal in de 
meerjarenraming bij reserves (kolom taakveld - 0.10) betreft een lagere onttrekking 
uit de reserve) 
In werkelijkheid is er een verschil van -/- € 63 dzd met 2024 conform de 
meerjarenbegroting van IJmond werkt. 
 
VRAAG 77     
Volksgezondheid en milieu: Bullit 2 –blz 71: - er wordt geprobeerd een wat actievere 
rol te spelen samen met Velsen en Heemskerk, ook over de vraag onder  welke 
condities kan TATa blijven functioneren in een bewoonde omgeving. 
Welke middelen heeft de gemeente daarvoor? 
 
ANTWOORD 
Specifiek voor het dossier hebben we in 2022 een bedrag in de begroting 
opgenomen van 100.000,-. Dit bedrag is onder meer bedoeld om een actieve rol te 
kunnen vervullen in de gesprekken die het komende jaar vanuit de overheid 
(provincie, IJmond gemeenten en rijk) zullen worden opgestart met een breed 
samengestelde groep vertegenwoordigers van diverse geledingen (inwoners, 
industrie, milieubeweging, deskundigen etc.).  
 
 
VRAAG 78     
Volksgezondheid en milieu: - bullit 10, Wat wordt er bedoeld met laagdrempelige en 
gebruiksvriendelijke afvalvoorzieningen 
 
ANTWOORD 
Laagdrempelige en gebruiksvriendelijke afvalinzamelvoorzieningen moeten in het 
kader van aanvaardbare kosten, een voldoende serviceniveau, zo min mogelijk 
milieubelasting, de scheidingsdoelstellingen én materiaalhergebruik worden 
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geplaatst. We willen dat mensen steeds makkelijk(er) afval kunnen scheiden, dat de 
voorzieningen dichterbij zijn, schoon en prettig in gebruik. Daarmee stimuleren we 
het verminderen van het restafval. En dat draagt positief bij aan de kosten voor het 
afvalbeheer. 
 
 
VRAAG 79     
Volksgezondheid en milieu:  Vastgesteld beleid, bullit 4 (blz. 72), wat wordt er 
bedoeld met de rapportage ontwarring in Kennemerland? 
 
ANTWOORD 
De rapportage Ontwarring in Kennemerland is een rapportage van de GGD 
Kennemerland en laat zien dat er aandacht is voor mensen met verward gedrag. 
Naast deze rapportage wordt hier vanuit het college  ook aandacht voor gevraagd in 
andere beleidsstukken, zoals het Regionaal beleidskader Opvang, Wonen en 
Herstel. Zie ook de eerdere beantwoording van artikel 41 vragen (UIT-19-47162) 
 
 
VRAAG 80     
Riolering (7,2): het college stelt een opvolgend water- en rioleringsplan op.  Is dit erg 
afwijkend van het vigerende water en rioolplan of wordende grote lijnen 
aangehouden???? 
 
ANTWOORD 
Het nieuwe water- en rioleringsplan is in hoofdlijnen een voortzetting van het huidige 
plan. Wel wordt deze aangepast naar aanleiding van nieuwe inzichten in beleid en 
klimaatontwikkeling. 
 
VRAAG 81    
Volkshuisvesting: Ambities blz. 78 Wijkversterking middels fysieke en sociale 
ingrepen. Waar moeten we aan denken? 
 
ANTWOORD 
Het gaat om een combi van fysieke en sociale maatregelen die de leefbaarheid en 
woonkwaliteit in een wijk kunnen verbeteren. Meer concreet. In het plan voor 
Oosterwijk ligt de nadruk meer op sociaal maatschappelijke inspanningen die de 
leefbaarheid moeten bevorderen. In de gebiedsvisie Kuenenplein ligt de nadruk 
meer op fysieke ingrepen. Een herstructurering va de gebouwde omgeving.  
 
VRAAG 82     
Programma aanpak Stikstof blz 83,  De stikstofdepositobank. Waar/hoe kan in 
Beverwijk stikstofruimte worden gecreëerd ?? 
 
ANTWOORD 
De Provincie NH werkt aan de ontwikkeling van een Stikstofdepositiebank waar 
stikstofruimte kan worden ‘bewaard’. Hiervoor geldt wel dat eerst stikstofruimte moet 
worden gecreëerd voordat deze kan worden ingezet. Beverwijk wil deze 
stikstofdepositiebank gebruiken om ruimtelijke ontwikkelingen zoals in de Spoorzone 
mogelijk te maken en het risico op vertraging van bouwprojecten te mitigeren. 
Beverwijk is hierover structureel in overleggen met de Provincie. De 
stikstofdepositiebank kan worden gevuld door bijvoorbeeld het versnellen of 
prioriteren van de energietransitie. Het is mogelijk om woningen van het gas te halen 
en die stikstofbesparing te gebruiken voor nieuwe woningen. Momenteel wordt er in 
Beverwijk veel geregeld via intern salderen maar bij grotere ontwikkelingen is het 
reëel dat er ook hulp en ruimte van buiten de gemeentegrens nodig is. 
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D66 

 
VRAAG 83     
Bestuur en ondersteuning: 0.1 Burgerzaken (blz. 9), Waar bestaat de integraliteit uit 
bij het uitvoeren van adrescontroles ter bestrijding van fraude? 
 
ANTWOORD 
De integraliteit bestaat een samenwerking intern met het team Veiligheid, Toezicht 
en Handhaving en extern met bijvoorbeeld de woningbouwvereniging. Verschillende 
signalen worden bij elkaar gebracht en in voorkomende gevallen samen opgepakt. 
 

VRAAG 84     
Veiligheid (blz. 15), Waarom kiezen we voor beleidsindicatoren zoals genoemd op 
pagina 16? In welke mate denken we die te kunnen beïnvloeden? Is het niet 
handiger, realistischere indicatoren neer te leggen? 
 
ANTWOORD 
De beleidsindicatoren die zijn opgenomen zijn onderdeel van de basisset 
beleidsindicatoren van de VNG. Iedere gemeente gebruikt deze in de begroting en 
het jaarverslag. Zo kan iedere gemeente in Nederland zien hoe ze ervoor staan. De 
basisset omvat 34 uniforme indicatoren, verdeeld over zeven taakvelden. De 
indicatorenset, inclusief een toelichting is te vinden via onderstaande link:  
https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/accountantscontrole-
begrotingverantwoording/nieuws/herziene-begroting-verantwoording-vng-advies-
indicatoren  
 
 
VRAAG 85    
Veiligheid: Wanneer wordt het coffeeshopbeleid geactualiseerd? Is daar al zicht op? 
En worden de coffeeshopeigenaren hierbij betrokken, conform de wens van D66? 
 
ANTWOORD 
Op dit moment is de actualisatie van het coffeeshopbeleid gaande. De 
coffeeshopeigenaren zijn hierbij betrokken. Voor de start van de actualisatie zijn hun 
behoeften en wensen opgehaald. Als de conceptversie van het geactualiseerde 
coffeeshopbeleid klaar is, wordt deze nogmaals met hen besproken. 
 
 
VRAAG 86      
Veiligheid: Op welke vorm van veiligheid is het Havenveiligheidsplan gericht? 
(fysiek? Sociaal? Ondermijning? Integrale samenwerking?) 
 
ANTWOORD 
Havenveiligheid is gericht op internationale safety en security.  
De ISPS Code regelt de beveiligingssituatie aan boord van schepen en op plaatsen 
waar schip en kade samenkomen. Havenfaciliteiten die internationaal varende 
schepen > 500 ton en/ of passagiersschepen ontvangen dienen voor hun faciliteit 
een risicoanalyse uit te voeren en een havenbeveiligingsplan op te stellen met 
daarin te nemen maatregelen. Daarnaast stelt de gemeente een 
havenveiligheidsbeoordeling en een overkoepelend havenveiligheidsplan op. 
 
In de havenveiligheidsbeoordeling zijn opzettelijke security risico’s en dreigingen die 
kunnen leiden tot verstoring van vitale processen in het havengebied uitgewerkt en 
beoordeeld op impact en waarschijnlijkheid. 

https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/accountantscontrole-begrotingverantwoording/nieuws/herziene-begroting-verantwoording-vng-advies-indicatoren
https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/accountantscontrole-begrotingverantwoording/nieuws/herziene-begroting-verantwoording-vng-advies-indicatoren
https://vng.nl/onderwerpenindex/gemeentefinancien/accountantscontrole-begrotingverantwoording/nieuws/herziene-begroting-verantwoording-vng-advies-indicatoren
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De eerste stap in deze werkwijze is het inventariseren van de voornaamste security 
risico’s en dreigingen in het Noordzeekanaalgebied. Deze selectie van risico’s en 
dreigingen is samen met stakeholders (onder andere Politie, Veiligheidsregio’s, 
Omgevingsdiensten, Rijkswaterstaat, Kustwacht) in het Noordzeekanaalgebied 
uitgewerkt. Hierbij is onder andere gekeken naar de specifieke kenmerken van het 
CNB Noordzeekanaalgebied en de actuele risico’s. 
De crisistypes die worden uitgewerkt in de havenveiligheidsbeoordelingen kunnen, 
afhankelijk van de actualiteit, verschillen van bijvoorbeeld terrorisme en extremisme 
tot ondermijning en cyberdreiging. 
 
 
VRAAG 87     
Veiligheid: Wij juichen het toe dat het Wijkpunt nu eindelijk open is. De evaluatie 
komt wel erg snel naar openstelling. Graag horen wij op welke wijze er aandacht is 
gegeven aan de openstelling (PR/imago) en wat de inzet is van het Wijkpunt 
(klachten aanhoren?, informatie vergaring ihkv informatiegestuurde handhaving?, 
etc) en of de openingstijden overeenkomen met de piek-momenten van de beleefde 
overlast in het centrum? 
 
ANTWOORD 
Aandacht voor het wijkpunt 
De openingstijden staan vermeld op de website van de gemeente. Ook is via sociale 
media en Chainels diverse keren aandacht gegeven aan het wijkpunt en de 
openingstijden. Verder zorgen de handhavers ervoor dat ze in de directe omgeving 
goed zichtbaar en aanspreekbaar zijn. Op deze manier wordt het meeste contact 
gemaakt. In de praktijk is gebleken dat bewoners en ondernemers zelden vanuit 
eigen beweging naar het wijkpunt komen.  
 
Informatiegestuurde handhaving 
Informatie vergaren door handhavers in het kader van informatiegestuurde 
handhaving is in ontwikkeling. Handhavers hebben een behoorlijk goed beeld van 
wat er in de wijken speelt, maar er is nog een slag te slaan als het gaat om goed in 
verbinding staan met de wijk. De meeste informatie waarop nu nog gestuurd wordt 
komt voort uit de flitspeilingen, de meldingen en klachten en politiegegevens. Met de 
komst van de wijkboa’s en de themahouders is het de bedoeling dat de handhavers 
steeds beter in contact komen met de wijken zodat zij vroegtijdig signalen kunnen 
ontvangen van de belanghebbenden (bewoners, ondernemers, 
belangenorganisaties enz.). Dit geldt ook voor het centrumgebied. 
 
Openingstijden wijkpunt 
De openingstijden van het spreekuur komen niet overeen met de piekmomenten van 
de beleefde overlast. De tijdstippen van de spreekuren zijn vooral uitgekozen op 
basis van tijden waarop men makkelijk binnen zou kunnen lopen (maandag en 
woensdag in de middag. Donderdag in de avond).  
Tevens is er voor gekozen om de openstelling op momenten te realiseren dat 
handhaving er ook echt kan zijn (vanwege betrouwbaarheid en continuïteit). Er wordt 
wel extra inzet gepleegd op de piekmomenten maar dat vindt niet plaats vanuit of in 
het wijkpunt maar op de locatie waar de overlast optreedt. 
 
 
VRAAG 88     
Economie (blz. 33): Boven aan de pagina staat bij vastgesteld beleid het 
detailhandelsbeleid Beverwijk 2018-2023 genoemd. Is dit beleidsstuk nog geldend? 
Het staat niet op de website bij vastgesteld beleid. 
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ANTWOORD 
Het Detailhandelsbeleid Beverwijk 2018-2023 is vastgesteld en nog geldend. 
Abusievelijk is dit niet opgenomen bij het vastgesteld beleid op de website, dit wordt 
hersteld.  
 
 
VRAAG 89     
Economie (blz. 34): Bij de actiepunten van het college staat dat zij ook ‘inzetten op 
het doorontwikkelen van mogelijkheden voor invulling van leegstaande panden’. 
Welk beleidsstuk is hiervoor kaderstellend, wanneer is het vastgesteld en hoe wordt 
de monitoring van het beleid gedaan? 
 
ANTWOORD 
Regionale Detailhandelsvisie IJmond (INT-16-26226) en het Detailhandelsbeleid 
Beverwijk 2018-2023 (INT-18-40977). Daarnaast wordt elke aanvraag getoetst aan 
het bestemmingsplan, afwijkingen worden conform behandeld.  
Monitoring vindt plaats op IJmond-niveau waar de raad van op de hoogte wordt 
gesteld middels een informatieve raadsbrief. 
 
 
VRAAG 90     
Onderwijs, 4.2 Wat is de status van het onderzoek naar alternatieve 
financieringsvormen voor nieuwbouw IKC IJmond? 
 
ANTWOORD 
Dit onderzoek is uitgevoerd en u wordt hierover in de raadscommissie en raad van 
december nader geïnformeerd.  
 
 
VRAAG 91    
Onderwijs, 4.3 In 2022 wordt TTT IJmond voorgezet en geëvalueerd en bij een 
positieve evaluatie in de zomer wordt het daarna voortgezet. Wat zijn de begrote 
kosten voor de periode tot en met de zomer en wat zijn de begrote kosten voor de 
periode daarna? 
 
ANTWOORD 
De begrote kosten voor groep 3 (sep 2021 - juli 2022), zijnde de periode tot en met 
de zomer 2022 zijn  € 40.300,-. Bij een positieve evaluatie bedraagt de subsidie € 
40.300,- voor de volgende groep (programma loopt gelijk met een schooljaar). 
 
 
VRAAG 92    
Onderwijs: Op grond van het Nationaal Programma Onderwijs (NPO) worden voor 
de jaren 2021 t/m 2023 middelen ontvangen voor herstel en ontwikkeling van het 
onderwijs na Corona. Voor deze middelen geldt een bestedingsplicht. Waaraan 
zullen deze gelden in 2022 in de praktijk worden besteed en in welke mate per post? 
 
ANTWOORD 
De middelen ten behoeve van het Nationaal Programma Onderwijs (NPO) zijn 
bedoeld als aanvulling op de plannen en middelen die het onderwijs zelf maakt en 
ontvangt. De besteding daarvan is en wordt besproken met het onderwijs. Op basis 
van hun signalen en aangegeven behoeftes wordt in 2022 ingezet op extra uren voor 
de functies jeugdmaatschappelijk werk, CJG-coaches en jeugdarts op de scholen, 
evenals een kwaliteitsimpuls hierop. Verder gaat in 2022 ingezet worden op tijdelijke 
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uitbreiding van trainingen aan leerlingen op het gebied van sociale vaardigheden en 
sociale weerbaarheid. 
 
 
VRAAG 93      
Onderwijs: In 2020 is een bedrag van € 643.000,00 niet besteed aan onderwijs 
achterstanden (OAB) en deze middelen zijn gereserveerd. Voor deze middelen geldt 
een bestedingsplicht, althans, als bedragen niet worden uitgegeven, dienen deze te 
worden gerestitueerd. In de begroting wordt uitgegaan van besteding, want het 
bedrag is budgetneutraal geboekt. Welke uitgaven zijn er ten laste van dit bedrag 
begroot, waaraan zal dit naar verwachting wordt besteed en in welke mate per post? 
 
ANTWOORD 
De uitgaven voor OAB laten in de huidige beleidsperiode (2019 tot en met 2022) een 
sterke stijging zien. Datzelfde geldt voor de inkomsten. Door de nieuwe indicator van 
het CBS voor OAB en de extra middelen voor verhoging van de kwaliteit en 
intensiteit van voorschoolse programma’s in de opvang is de specifieke uitkering 
toegenomen. 
In het aanwenden van de toegenomen middelen is sprake van een na-ijleffect. 
Nieuwe investeringen vergen voorbereidingstijd en aanpassingen in de uitvoering 
waardoor het doorschuiven van middelen onvermijdelijk is. Dat wordt ook door het 
ministerie erkend. Bij aanvang van de huidige beleidsperiode heeft het ministerie de 
richtlijnen voor het doorschuiven van reserves versoepelt. De opgebouwde reserve 
is bestemd voor de drie inhoudelijke onderdelen: het aanbieden van VE, OAB-
activiteiten in het basisonderwijs en het verbeteren van de proceskwaliteit van VVE. 
 
 
VRAAG 94    
Sport, cultuur en recreatie: 5.5 Cultureel Erfgoed, In de aangepaste begroting 2021 
wordt uitgegaan van € 217.500,- in 2020 is een bedrag van € 109.900,00 
gerealiseerd. Voor 2022 e.v. is een bedrag begroot van € 130.500,00 per jaar. 
Waarom is er voor 2022 e.v. een veel lager bedrag begroot dan voor 2021? 
 
ANTWOORD 
In 2021 zijn incidenteel hogere lasten begroot die voor 2022 en de jaren daarna niet 
van toepassing zijn. 
In 2021 is € 25.000 begroot voor het opstellen van de kerkenvisie en € 66.000 betreft 
verstrekte subsidie vanuit het Herstelfonds die betrekking heeft op cultureel erfgoed. 
Deze lasten zijn eenmalig in 2021 begroot, vandaar de afwijking ten opzichte van de 
andere jaren. 
 
 
VRAAG 95     
Sport, cultuur en recreatie: Bij het onderwerp herbestemmen religieus erfgoed (pg 
49) wordt melding gemaakt van een van het Rijk ontvangen decentralisatie-uitkering 
om een kerkenvisie op te stellen. Op pagina 52 staan geen baten ad 5.5 in de 
rekening of begroting 2021 opgenomen, evenmin in de begroting 2022. Hoe hoog is 
de decentralisatie-uitkering en waar komt die in de cijfers tot uitdrukking? 
 
ANTWOORD 
De decentralisatie-uitkering van € 25.000 is al in 2020 ontvangen en deze baten zijn 
in 2020 verantwoord op taakveld Algemene uitkering en overige uitkeringen 
gemeentefonds (0.7). Dit omdat een decentralisatie-uitkering geen specifieke 
uitkering betreft maar een onderdeel is van de algemene uitkering. 
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In 2020 is bij de verwerking van de meicirculaire besloten deze middelen te 
bestemmen voor de kerkenvisie en in te zetten bij het taakveld Cultureel erfgoed 
(5.5) waar toen de lasten zijn begroot. Er is in 2020 opdracht verstrekt aan een 
stichting om de kerkenvisie voor ons op te stellen. Omdat door corona in 2020 alleen 
voorbereidende werkzaamheden zijn verricht, is bij de jaarrekening 2020 voorgesteld 
om de begrote lasten over te hevelen naar 2021. Op deze wijze is het budget 
verschoven naar 2021 zodat de werkzaamheden in 2021 uitgevoerd kunnen worden. 
In 2021 zijn de lasten ook weer begroot bij taakveld cultureel erfgoed.  Zie ook het 
antwoord op vraag 94. 
 
 
VRAAG 96     
Sociaal domein: 6.4 Begeleide participatie (blz. 59), Hoeveel mensen maken nu 
gebruik van de Nieuw Beschut Werkplekken? 
 
ANTWOORD 
Het afgelopen jaar is het aantal werkzame NBW-ers via Ijmond Werkt! sterk 
toegenomen in de Ijmond. Eind 2018 waren dit er 9, eind 2019 13, eind 2020 33 en 
juli 2021 42. 
 
 
VRAAG 97     
Sociaal domein: 6.5 Arbeidsparticipatie (blz. 60), Heeft de recente hack op IJW nog 
gevolgen voor de begroting voor 2022? 
 
ANTWOORD 
Bij het opstellen van deze beantwoording is nog niet bekend of en wat de gevolgen 
voor de begroting 2022 zijn.  
 

VRAAG 98     
Sociaal domein:  6.6 Maatwerkvoorzieningen, Het budget wordt structureel verhoogd 
met € 125.000,00 omdat met name de individuele vervoersvoorzieningen zijn 
gestegen, waarbij scootmobielen expliciet worden genoemd. De vraag is welk 
bedrag wordt waarvoor begroot, met andere woorden om hoeveel scootmobielen 
gaat het bijvoorbeeld, en om welke andere vervoersvoorzieningen en welke 
bedragen gaan daarmee gemoeid? 
 
ANTWOORD 
Het budget voor maatwerkvoorzieningen wordt structureel overschreden, hierom 
wordt er een verhoging aangevraagd. Onder maatwerkvoorzieningen, zoals bedoeld 
onder taakveld 6.6., verstaan wij individuele en collectieve vervoersvoorzieningen, 
woonvoorzieningen en hulpmiddelen. De grootste stijging vindt plaats bij de 
individuele vervoersvoorzieningen, waar een scootmobiel een voorbeeld van is. 
Andere individuele voorzieningen zijn bijvoorbeeld aangepaste fietsen en handbikes. 
Er worden geen budgetten gereserveerd per type voorziening, maar per taakveld. 
 
 
VRAAG 99     
Paragraaf Bedrijfsvoering (blz. 92), “De raad heeft de ambitie om gemeentelijke 
organisatie integraal en resultaatgericht te laten denken en werken.” Hier kan 
niemand tegen zijn, maar de raad vindt het belangrijk dat er een cultuuromslag komt 
in dienstverlening, met andere woorden: kijken hoe wij de inwoner kunnen faciliteren 
door te kijken wat er wél kan. Waarom staat die cultuuromslag niet in de Visie onder 
de paragraaf Bedrijfsvoering? 
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ANTWOORD   
De cultuurontwikkeling om dat te realiseren is in volle gang en maakt onderdeel uit 
van de doorontwikkeling van de organisatie. Voorts wijzen u erop dat er een 
expertmeeting wordt georganiseerd om uw raad te informeren over de 
organisatieontwikkeling.   
 
 
VRAAG 100     
Verkeersregelinstallaties (blz. 95), Vervangen VRI op de kruising Plesmanweg – 
Laan der Nederlanden, is de uitwerking hiervan al gedaan en is hierbij een het FLO 
systeem toegepast om fietsers eerder te informeren wanneer het licht voor hen op 
groen gaat? 
 
ANTWOORD 
De uitwerking van de installatie is nog niet gedaan. Bij de uitvraag tot het uitwerken 
van de installatie wordt nut en noodzaak van een FLO-systeem uitgevraagd bij het 
bureau dat dit voor ons gaat doen. 
 
 
VRAAG 101      
Verkeersregelinstallaties: Er wordt voor de vervanging van de VRI op de kruising 
Plesmanweg – Alkmaarse weg in de begroting 2022 krediet aangevraagd. Is bij dit 
krediet rekening gehouden met het koppelen van een FLO systeem voor fietsers, 
zoals eerder door de gemeenteraad gewenst? 
 
ANTWOORD 
Nee, in het gevraagde krediet is uitgegaan van een globale inschatting van de 

vervangingskosten van een VRI-installatie. Bij de uitvraag tot het uitwerken van de 

installatie wordt nut en noodzaak van een FLO-systeem uitgevraagd bij het bureau 

dat dit voor ons gaat doen. 
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Deel 2 – vragen & antwoorden inzake de najaarsnota 2021 
 

PvdA 

 
VRAAG 102 
In de najaarsnota p.11 staat dat HVC heeft geconcludeerd dat 40% van de gestegen 

afvalkosten het gevolg zijn van corona. Dit zou dan het gewoon huishoudelijk afval 

zijn. Waardoor komt de overige 60% dan? Het extra grof huishoudelijk afval op het 

afvalbrengstation bedroeg 15%. Wat is de uitleg van de rest van die 60%? 
 
ANTWOORD 
De totale meerkosten van de eindafrekening van HVC over 2020 zijn het gevolg van 

sterk gestegen verwerkingskosten van bijna de helft van alle afvalfracties (totaal 

aantal fracties is ongeveer 30) waardoor het verwerkingstarief per 

woonhuisaansluiting met 16% is gestegen. Verder is er een daling geweest van de 

opbrengsten van waardevolle afvalfracties (zoals voor papier). Naast de toename 

aan kosten als gevolg van prijsstijgingen is ook nog de hoeveelheid in tonnen aan 

totaal verwerkt afval met 20% gestegen, onder andere door een toename van het 

aantal bezoekers op het afvalbrengstation, wat eveneens heeft geleid tot extra 

kosten.  

Van de totale meerkosten als gevolg van prijsstijgingen en toename van ingezameld 

en gebrachte hoeveelheden afval heeft HVC becijferd dat dit voor ongeveer 40% het 

gevolg is van het vele thuiswerken i.v.m. corona.  

Het overige aan meerkosten houdt ook verband met de stijging van 

verwerkingskosten, daling van opbrengsten van waardevolle afvalfracties en 

toename van tonnen verwerkt afval over 2020, maar staat op zichzelf. Daarnaast 

werken deze effecten ook door voor 2021 en is er voor dit jaar ook een lichte daling 

van de opbrengsten afvalstoffenheffing voorzien.  

De aangehaalde toename van 15% houdt verband met de stijging van het aantal 

bezoekers per jaar aan het afvalbrengstation vanaf 2018 zoals vermeld in de 

najaarsnota. Deze toename van bezoekers kan overigens niet één op één omgezet 

worden naar de toename van de hoeveelheid grof vuil en de daarmee gemoeide 

kosten. 

 

VRAAG 103 

Najaarsnota p.13     

Er wordt gesproken over aanvullend krediet voor de reconstructie Staatsliedenbuurt. 

De werkelijke kosten zijn hoger, o.a. voor de ondergrond van bomen. Nu komen er 

meer reconstructies aan van oude straten en buurten. Wordt er bij deze 

reconstructies voortaan van die hogere kosten uitgegaan, zodat we niet tegen 

hetzelfde probleem van te krappe kredieten aanlopen? 

 
ANTWOORD 
Dat een krediet te krap is doordat er in de uitvoering toch andere keuzes gemaakt 
(moeten) worden is niet altijd te voorkomen. Bij het ontwerp en bij de voorbereiding 
wordt tussentijds geraamd om na te gaan of we nog binnen het krediet blijven of (als 
dit niet lukt) aanvullende financiering te vinden. Dit is een continu doorlopende actie.  
De huidige prijsstijgingen (voor vrijwel alle werkzaamheden en leveranties) brengen 
met zich mee dat dit voor lopende projecten lastig te ramen is. 
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VRIJ! 

 
VRAAG 104   

In de najaarsnota wordt op pagina 4 nog gesproken over de niet behaalde 
taakstelling subsidies in de meerjarenraming in de begroting op pagina 129 zie ik de 
stelpost subsidies helemaal niet meer terug. Klopt het dat deze meerjarig van de 
baan is?  
 
ANTWOORD 
Deze taakstelling is meerjarig niet van de baan. De meerjarenraming 2022-2025 
betreft alleen de mutaties op de eerder vastgestelde meerjarenraming 2021-2024, 
inclusief de structurele doorwerking uit de voorjaars- en najaarsnota 2021 (zie 
leeswijzer). Op deze stelpost is geen mutatie, en daarom is deze niet opgenomen in 
de meerjarenraming 2022-2025.   
 
 
VRAAG 105   
Kunt u een toelichting geven waarom de afkoopsommen begraafplaats uit de 
algemene reserve moeten komen (pagina4)? Kunt u uitgebreider toelichten hoe 
deze de komende jaren verhaald gaan worden en wat de effecten zijn op de kosten 
van begrafenissen en grafonderhoud?  
 
ANTWOORD 
De afkoopsommen worden eenmalig uit de algemene reserve gedekt, om de 
voorziening op de juiste stand te brengen. Binnen het taakveld van de begraafplaats 
is hier geen ruimte voor. Elk jaar dient een deel van de ontvangen afkoopsommen 
vrij te vallen uit de voorziening ten gunste van de exploitatie en ter dekking van de 
jaarlijkse lasten. Daarnaast worden er jaarlijks ook weer nieuwe ontvangen 
afkoopsommen voor toekomstig onderhoud in de voorziening gestort. Op deze wijze 
blijft de voorziening toekomstbestendig.  
Deze werkwijze heeft verder geen effect op de kosten van begrafenissen en 
grafonderhoud in een bepaald jaar. De kosten blijven gelijk. Alleen deze zullen 
gedekt worden uit de ontvangen afkoopsommen die enkel toezien voor dat jaar. 
 
 
VRAAG 106    
Waarom besluit het college tot het afschaffen van de spaardoelstelling? Wat bereikt 
u daar effectief mee? 
 
ANTWOORD 
Zie het antwoord op vraag 9. 
 
 
VRAAG 107   
Op pagina 8 spreekt u over 2 fte voor toezicht en handhaving van de coronaregels. 
Zijn deze 2 fte bovenop onze handhavingsbezetting of vanuit onze 
handhavingsbezetting? 
 
ANTWOORD 
Deze 2 fte handhaving zijn tijdelijk aan de bestaande formatie toegevoegd en zijn 
bekostigd door de extra gelden afkomstig van de “Rijksregeling Specifieke uitkering 
Tijdelijke ondersteuning toezicht en handhaving”. 
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VRAAG 108    
Waarom kiest het college ervoor om het rioolwatervervolgonderzoek niet te laten 
uitvoeren? Moet dit niet besproken worden met de raad? 
 
ANTWOORD 
In het college is besproken om thans geen rioolwatervervolgonderzoek uit te voeren. 
Vanuit de preventieve als de repressieve zijde wordt uitvoering gegeven aan de 
uitkomsten van het rioolwateronderzoek. 
 
 
VRAAG 109    
Pagina 11; Hoe komt het dat de opbrengsten voor 2021 vanuit de afvalstoffenheffing 
licht achter blijven? 
 
ANTWOORD 
Binnen het tarief afvalstoffenheffing wordt bij de berekening van de opbrengsten 
uitgegaan van een vaste beperkte omvang oninbaarheid en leegstand. In de 
werkelijkheid fluctueert dit per jaar. 
 
 
VRAAG 110   
Pagina 12; We lezen dat er 898.000 euro subsidie is verstrekt uit het herstelfonds 
corona. Waar is de overige 102.000 euro? 
 
ANTWOORD 
De overige € 102.000 is bedoeld voor cofinanciering. Op het moment dat 
bijvoorbeeld de provincie een herstelregeling treft waarbij een gemeentelijke 
cofinanciering nodig is zijn hiervoor middelen beschikbaar. Van de € 102.000 is € 
33.000 reeds ingezet als cofinanciering in de cultuursector. In de jaarrekening 2020 
is dit nader toegelicht (pagina 67).  
Het restant is nog beschikbaar. 
 
 
VRAAG 111    
Pagina 13; Waarom is het toch niet noodzakelijk om cyclische vervangingsprojecten 
uit te voeren bij de Bedrijventerreinen? Is dit gerelateerd aan de spoorzone? 
 
ANTWOORD 
De projecten die in de begroting 2021 genoemd stonden onder “cyclische projecten” 
volgen uit het beheersysteem op basis van leeftijd/aanlegjaar.  
Na aanleg wordt een weg(-onderdeel) opgenomen in het beheersysteem. Dit zijn 
trottoir, rijweg, parkeervak, etc. Op basis van verwachte levensduur wordt herstel of 
vervanging van de verharding in de toekomst. Deze cyclische benadering geeft 
daarmee een indicatie van welk onderhoud er op ons afkomt in de komende jaren. 
Dit onderhoud is niet per definitie op dat tijdstip nodig. Deze projecten worden 
uiteindelijk buiten beoordeeld op werkelijke noodzaak. Bijvoorbeeld: een trottoir dat 
in 2000 is aangelegd wordt in deze cyclische planning genoemd voor onderhoud in 
2025 omdat gemiddeld na 25 jaar een trottoir hertegeld moet worden. Als dit trottoir 
echter niet verzakt of beschadigd/versleten is gaan we dit niet vervangen/hertegelen. 
In de begroting 2021 stonden zo een aantal straten en gebieden genoemd. In 
werkelijkheid zijn deze straten/gebieden niet opgepakt. Dit kan komen doordat deze 
straten niet aan onderhoud toe zijn, maar ook omdat deze straten vallen onder een 
groter project. Voor het bedrijventerrein Wijkermeer is dit het geval. 



 

UIT-21-73192 / Z-21-78536 Pagina 35 

In de begroting 2022 zijn de cyclische projecten niet meer afzonderlijk benoemd om 
te voorkomen dat verwachtingen worden gewekt die niet uitkomen. 
In de begroting 2022 staat per jaar een totaalbedrag voor cyclische projecten. Deze 
projecten worden concreet gemaakt op basis van naverkenning en prioriteitstelling. 
 
 
VRAAG 112    
Pagina 14 en 15; Het project drainage Zeestraat staat als een neutrale mutatie. Er 
staat echter dat het in opdracht van Tata wordt uitgevoerd en door Tata wordt 
vergoed. Waarom staat het dan in onze financiële stukken? 
 
ANTWOORD 
De gemeente is de beheerder en eigenaar van de weg en het drainage- en 
rioleringsstelsel. Daarom worden de werkzaamheden onder regie van de gemeente 
uitgevoerd. Gemeente Beverwijk is opdrachtgever naar de aannemers. De financiële 
verslaglegging en verantwoording loopt daarom door de boeken van de gemeente. 
 
 
VRAAG 113   
Pagina 19; Onder punt 11 zien we dat er wederom nieuwe taken naar de gemeente 
komen. Is het de verwachting dat de tegoeden vanuit het rijk kostendekkend zijn of 
zijn er overschrijdingen in de kosten te verwachten? 
 
ANTWOORD 
Vooralsnog is de verwachting dat de ontvangen middelen voldoende kostendekkend 
zijn voor deze nieuwe taken. 
 
 
 
 
 

CDA 

 
VRAAG 114  
 blz 9. Wat is de inhoudelijke reden dat dit rioolwater vervolgonderzoek niet is 
doorgegaan.  
 
ANTWOORD 
De inhoudelijke reden dat het rioolwatervervolgonderzoek thans niet is doorgegaan. 
Vanuit de preventieve als de repressieve zijde wordt uitvoering gegeven aan de 
uitkomsten van het rioolwateronderzoek. 
 
 
 
VRAAG 115    
blz 18  Beverwijk ontvangst compensatiemiddelen tekorten jeugdzorg. Komende 
deze bedragen ook rechtstreeks ten goede aan de jeugdzorg, of gaan ze naar de 
algemene middelen, en zo ja, waarom?? 
 
ANTWOORD 
Deze compensatiemiddelen gaan naar de algemene middelen. Vanaf het 
begrotingsjaar 2019 wordt de begroting voor jeugdzorg opgesteld op basis van 
verwachte lasten, en wordt niet meer uitgegaan dat rijksbudget = werkbudget is. 
Structurele tekorten op het jeugdzorgbudget zijn vanuit de algemene middelen 
toegevoegd.  
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VRAAG 116   
blz 19.  Herverdeling Gemeentefonds. Het nieuwe verdeelmodel heeft voor de 
financiën van Beverwijk enorme gevolgen, van plus 36 naar min 61 euro per 
inwoner. Kunt u aangeven sinds wanneer dit bekend is, wat hiervan de reden is dat 
Beverwijk nu een nadeelgemeente is, en welke de financiële gevolgen zijn voor de 
begrotingen vanaf 2023???? 
 (Moeten we er rekening mee houden dat we ca. 4 miljoen jaarlijks minder uit het 
gemeentefonds krijgen) 
 
ANTWOORD 
Zie het antwoord op vraag 1 voor het moment waarop het nieuwe verdeelmodel 
bekend is geworden. Het is niet eenduidig te zeggen door welke factoren de 
verschillen zijn ontstaan. Dit is tegelijk ook een van de bezwaren die de Raad voor 
het Openbaar Bestuur (ROB) in zijn advies dd. 19 oktober jl. aan de Minister van 
BZK kenbaar heeft gemaakt.  
De ROB stelt letterlijk dat: “Het ontbreekt echter aan een degelijk onderbouwd 
inhoudelijk verhaal dat verklaart waarom bepaalde gemeenten volgens de modellen 
lagere of hogere kosten hebben en zodoende een lagere of hogere uitkering moeten 
krijgen. Er is dus geen inhoudelijke basis waarop de uitkomsten vervolgens 
beoordeeld kunnen worden”. Een verschil van € 97 per inwoner (van plus 36 naar 
min 61 Euro per inwoner) betekent omgerekend inderdaad bijna een bedrag van € 4 
mln. Echter is in de meerjarenraming nooit eerder rekening gehouden met een 
mogelijk voordeel vanuit de herijking. In de begroting 2022 is het financieel 
negatieve effect van 61 Euro per inwoner verwerkt..  
 
 
 
 

D66 

 
VRAAG 117    
Kosten inhuur Omgevingsvergunningen (blz. 9) 
 
De kosten worden 236.000 euro hoger ingeschat dan de begroting, 

- Hoeveel meer aan inkomsten door de toename van het aantal aanvragen 
worden er geraamd? 

- Kunnen de inkomsten en uitgaven van omgevingsvergunningen over de jaren 
2018, 2019 en 2020 inzichtelijk worden gemaakt en de verwachting voor 
2021? 

 
ANTWOORD 
De vergelijking tussen de begroting 2021 en 2022 laat zien dat voor 2022 € 8.300,- 
meer legesinkomsten worden geraamd. Dit bedrag betreft de jaarlijkse indexatie.  
Om de inkomsten en uitgaven van de omgevingsvergunningen over de jaren 2018, 
2019 en 2020 inzichtelijk te maken is meer tijd nodig dan het tijdsbestek waarbinnen 
de antwoorden op uw vragen moeten worden gegeven.  
 
VRAAG 118    
R5 Hogere lasten afvalinzameling en -verwerking (blz. 11) 

- Wat is de reden dat de opbrengsten afvalstoffenheffing achterlopen? 
- De reserve afvalstoffen is na 2021 leeg, hoe gaat deze weer gevuld worden? 
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ANTWOORD 
Binnen het tarief afvalstoffenheffing wordt bij de berekening van de opbrengsten 
uitgegaan van een vaste beperkte omvang oninbaarheid en leegstand. In de 
werkelijkheid fluctueert dit per jaar. 
Op begrotingsbasis moet kostendekkend begroot worden rekening houdend met de 
vastgestelde beleidsuitgangspunten. Er mogen dus niet meer lasten begroot worden 
dan die voorzien zijn om te maken. Deze reserve vult zich dus alleen als er in de 
realisatie van lasten/baten voordelen zijn die dan in deze reserve gestort worden. Er 
worden voor 2021 geen voordelen voorzien. Een andere optie is een besluit van de 
raad om de reserve anderzijds te vullen bijvoorbeeld vanuit de algemene vrije 
reserve. 
 
 
VRAAG 119   (blz. 29) 

- Wat is de reden dat de beheerskosten stijgen ten opzichte van de begroting, 
er was toch al rekening gehouden met indexatie?   

 
ANTWOORD 
De beheerkosten fietsenstalling zijn hoger ivm cao-stijging en nieuw contract 
bemensingspartner. Dit staat los van de indexatie. 
 
 
 
 
 

Erratum bij de najaarsnota 

 
Op pagina 18 bij punt 7 staat een foutief bedrag genoemd in de toelichting. Dit heeft 
geen invloed op de gepresenteerde cijferoverzichten in de najaarsnota.  
 
Er staat:  
In de septembercirculaire is de definitieve verdeling van €1,3 miljoen voor het jaar 
2022 ter compensatie van de tekorten in de jeugdzorg verwerkt. 
 
Juist is: 
In de septembercirculaire is de definitieve verdeling van €1,3 miljard voor het jaar 
2022 ter compensatie van de tekorten in de jeugdzorg verwerkt. 
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Deel 3 – Belastingverordeningen 2022  
 
 

GroenLinks 

 
 
VRAAG 120   
 
Legesverordening 
 
Hoofdstuk 15 diversen 
Het valt op dat voor gewaarmerkte afschriften, beschikkingen uittreksels in de vorige 
legesverordening € 13,65 betaald moest worden (per stuk). 
 
In de leges verordening 2022 geldt alleen nog voor gewaarmerkte afschriften of 
beschikkingen (€ 13,85).  
 
Voor beschikkingen, stukken of uittreksels, welke op aanvraag van de aanvrager 
moeten worden opgemaakt geldt nu een tarief van € 0,15 per pagina (1.15.1.3 en 
1.15.1.4). 
 
Dat tarief van € 0,15 per pagina is wel erg laag. Zeker ook in vergelijking met andere 
gemeenten. Bij andere gemeenten zie je tarieven die variëren van bijvoorbeeld € 1 
tot wel € 10 per pagina. 
 
De vraag is of er bewust gekozen is voor dit lage tarief van € 0,15 per pagina?   
 
ANTWOORD  
Hoofdstuk 1.15.1.3 en 1.15.1.4 gaan over kopieën van stukken. Elders in de 
legesverordening zijn de kosten voor aktes, uittreksels en beschikkingen geregeld.  
Daar waar we de vraag moeten uitbesteden is artikel 1.15.1.2 b, van kracht. We 
volgen hierbij de wijzigingen conform de modelverordeningen van de VNG. 
 
 


